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 דיווח ראש העיר.  .1
 

ים . יש לנו מספר נושא72/15ערב טוב. ישיבת מועצה מן המניין    :רועי גבאי
ואחריה תהיה לנו ישיבת מועצה שלא מן המניין, על דו"ח ממונה על תלונות הציבור לשנת  רלוונטיים, 

. והוא יוצג בסיום. נתחיל ברשותכם בדיווח. לפני שאתחיל ואכבד את הנוכחים שלנו כבכל ישיבה, 2022
צה"ל, סמל ליה בן  אני רוצה לשלוח, בשם כל חברי מועצת העיר, בשם התושבים, השתתפות בצער חיילי

נון, סמל אורי יצחקי אילוז, סמ"ר אוהד דהן, על המקרה הנורא שהתקיים אמש. נאחל, בעזרת השם, 
למשפחות תנחומים. ושנדע בעזרת השם בשורות טובות ושלא נדע עוד לא חללים ולא פצועים במערכות 

תפס. ונקווה שלא נדע עוד ישראל וכל דבר שפותחים את החדשות והטלוויזיה זה פשוט כאב לב בלתי נ
 צער. בכלל, כמדינה. 

במעבר חד, אנחנו מתכבדים להתחיל עם נבחרת רינגו סטאר. נמצא איתנו אריק, תתקרבו למסך של רינגו 
סטאר. נמצאת איתנו הקבוצה של רינגו סטאר, נבחרת הרובוטיקה של בי"ס גינזבורג. טלי דרור, מנהלת 

סטינגסון, מעיין וליהיא, שמובילות את הפרויקט. הם הביאו לנו גם קרית החינוך שנמצאת איתנו, מוקי ל
איזשהו רובוט, ככה להראות לנו את הממצאים. רק להגיד מילה, שהם היו, כבר לפני כמה? שלושה 
שבועות? לפני שלושה שבועות הם ייצגו אותנו אי שם מעבר לים, בהודו. לאחר דחייה כאן בארץ, מקום 

בארץ, ומקום שני בהשוואה קהילתית יש כמה קבוצות. מתקיימת גם  רות ...ראשון בתחשני. במקום 
לו אות אני אשאיר את הבמה לאריק, שנראה קצת כמה דברים, ולאחר מכן ניתן בנבון. קבוצה נוספת, 

 שלנו. הוקרה 

קודם כל תודה על הזכות. תודה רבה על הזכות. זו גאווה גדולה. אנחנו    :ישר מר אריק
ובוטיקה ביבנה, אנחנו קבוצה לאומית, נבחרת לאומית שמייצגת את יבנה, מייצגת את מדינת לא קבוצת ר

ישראל. הפוש שהיה השנה, פוש גדול מאוד, הנהלת בית הספר, הורים, עירייה, גרם להגיע להישגים חסרי 
רק תקדים. באמת חסרי תקדים. כשאני אומר חסרי תקדים, יחסית לקבוצה מאוד מאוד צעירה. אנחנו 

בשנה השלישית שלנו והנוער, הנוער הנפלא שיש לנו פה ביבנה, הוביל אותנו להישגים שהם באמת 
מדהימים בכל קנה מידה. לפני שנצפה בכמה תמונות שמבהירות על מה בעצם הנבחרת עוסקת, אני רוצה 

ערבים, שנדבר טיפה על המהות של הקבוצה. הרובוט הזה שאתם רואים פה, זה תירוץ. תירוץ להגיע ב
בלילות, בשישי, בשבת, מוצאי שבת כמובן, להגיע ולעשות משהו שהוא עבור הקהילה. בשנה האחרונה, 
 מאות ילדים ביבנה חוו לימודי מדעים, שבעצם הנוער בגינזבורג לימד אותם. פתחנו קבוצות, עשרות

נצפה בתמונות  על הקבוצות. הצצה ראשונה אבל, לפני שאנחנוארצית השפעה  קבוצות, פתחנו ביבנה.
שמסכמות את השנה, שנה הבאה הולכת להיות שנה בינלאומית. אנחנו הולכים לפתוח קבוצות בארץ, 
חמש קבוצות בארץ, להיות מעורבים. גדרה, רחובות, גבעתיים, ראשון לציון פתחנו שבוע שעבר קבוצה. 

ולכים עם פרויקט שהוא אנחנו מהווים השראה, הנוער מהווה השראה עבור כל הקבוצות בארץ. אנחנו ה
מיזם בינלאומי להחזיר את השורשים הביתה בקפריסין. כל היורדים הישראליים בקפריסין להוטים 
בקשר עם המדינה. הולכים לפתוח קבוצות בקפריסין. ללמד את הילדים, את מי שירד מהארץ, רובוטיקה, 

נחנו מחזירים אותם הביתה עם ולקשור אותו חזרה לארץ. ההורים הלכו לשם כמקלט כלכלי, הילדים א
 לימודי מדעים ולימודי רובוטיקה. 

שוב אני אומר, זה התירוץ. הערכים, זה מה שמוביל את הקבוצה. בגלל זה אנחנו מגיעים להישגים 
מדהימים. יש עוד מגוון גדול של פרויקטים, אבל לא אגזול. נשאיר את זה לסיכום של שנה הבאה. נשמח 

ונות של מה שהנוער הזה עשה. עשרות פרויקטים, עם נגעו בנוער בצורה חסרת שתצטרפו, תראו את התמ
 תקדים. תודה רבה על הזכות שנתתם לנו להיות פה ולהציג את הדברים. ובוא נצפה בתמונות. 

  *** מופעל סרטון וידיאו ***

מה שאתם רואים פה ... טס ליוסטון, גם מייצג את מדינת ישראל,    :ישר מר אריק
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ין ארצי. וההשפעה שלו שעשה בקהילה. בהודו זכו במקום שני בפרס החיבור. חיבור בין הקבוצות. כמצטי
ילדים  800פרויקטים בבית הנוער. היינו קבוצה מאוד מלכדת. זה ארבע קבוצות רק ביבנה. ... תל אביב. 

, בפניך יש את נחשפו בכלל לתוכנית, בלי שהם נכנסו לקבוצות. רק נחשפו לתוכנית. ידידים. ראש העיר
הפרויקט הבא שלנו, 'גיבורים ללא גבולות'. החוברת הקטנה. ילדי אקי"ם. אנחנו עושים איתם פרויקט 

 לילדי אקי"ם. פרויקט של היכרות עם המדע. 

 איזשהו אות הוקרה. אריק, יישר כוח. ... לעשות פעולה וגם לקבל את    :רועי גבאי
 עם מעיין, תודה רבה רבה לכם. 

 מחיאות כפיים לבנות האלה. בואי, טלי, בואי נעשה תמונה משותפת.    :מר אריק

תודה לאריק ותודה, באמת, לכל המנטורים. בלי זה אי אפשר, ותודה     דוברת:
 לרשות. זה המופע הכי רגוע של ... להכין כבר את שנה הבאה, כי יש כבר תוכניות. 

 תודה.    :רועי גבאי

 ההזדמנות.  תודה רבה לכם על   מר אריק:

להגיד מילה על הדבר הזה. אתמול זכינו לראות, אריק, תקשיבו גם    :רועי גבאי
, מגיעים לאחד ההישגים הגדולים במדינת under 20לדבר הזה, וטלי. אתמול זכינו לראות נבחרת בני 

תם, כי ישראל אי פעם. ארבע הנבחרות הגדולות בעולם. מה שקורה פה עם רינגו סטאר, ובכלל לא רק אי
ולא מעט דברים, זה המונדיאליטו של הרובוטיקה. זה לחלוטין תהליך  יש לנו את זה גם באתלטיקה

מדהים שנוגע בכולם. כיתות א' וב', נחשפתי לזה באופן אישי, הילד שלי זכה להיות בערב משותף עם 
שקורה בבית הספר  תלמידי ח', ט', י', שהדריכו אותם. כלומר יש פה, מעבר להישגים ולתחרות ולתהליך

בגינזבורג, אלא באמת את הלמידה של דור ההמשך. וגם בתי ספר יסודיים נכנסים לדבר הזה וזו השקעה 
אמיתית אמיתית בילדים ובנוער. ופשוט מרגש לראות את זה. אריק, תודה רבה לכם. טלי, תודה רבה. 

 חינוך זו השקעה לטווח ארוך. תודה. 

 שבי יבנה. שמונה מנטורים תו   מר אריק:

תודה. ראיתי גם את... תודה רבה רבה לכם. יישר כוח. שני דברים    :רועי גבאי
נוספים. אפשר להתקדם. עדכונים קצרים. אחד, בהקשר הזה, שבוע החינוך, סיימנו את השבוע שעבר 
שבוע חינוך שאנחנו גם נלמד ממנו לא מעט דברים, כי הוא היה מאוד עשיר, מאוד מלא. ויש דברים 
שאנחנו מוכנים גם לצמצם מהצד השני. היו בו שלל פעילויות. שמחתי לראות את חלקכם בחלק 
מהפעילויות. זה היה באמת מדהים לראות את התוצרים ואת ילדי בית הספר. זו חוויה נהדרת. אירחנו 
 פה את ועדת החינוך של הכנסת, אירחנו פה פאנל מקצועי מאוד של מנכ"לים ומנהלי עמותות לשעבר,

באמת מרגש לראות את הפרויקט ואת השבוע הזה. ואנחנו לחלוטין עם הפנים קדימה בהיבט של החינוך, 
בראייה עתידית, כדי לדאוג שהחינוך שלנו יהיה הכי טוב שיכול להיות ברמה הארצית ולהתקדם איתו 

 הלאה. 

מנהלת חדשה לתיכון  ריה,ש לתיכון תורני נבהקשר הזה, נבחרו שני מנהלים, חשוב לי לציין. אחד מנהל חד
השש שנתי, תיכון ... לא השלמנו את התהליך. יש לנו עוד מנהלים בדרך שצריכים להיכנס לתפקידים 

 נוספים. אבל לעדכן אתכם. 

שיבוצים. שיבוצים קורים בשבוע הקרוב לחטיבות. כל האירועים למיניהם מסתיימים. ליסודי, באמצע 
 ות עד שלב הערעורים, את השלב הראשון של השיבוצים. חודש יוני. ואז מסתיימים, לכל הפח

 פורסמו כבר? פורסמו לכולם?    אלי מזוז:
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לא, אמרתי. שיבוצים לחטיבות יפורסמו מחר או ביום שלישי. שיבוצים    :רועי גבאי
 ליסודי עד אמצע יוני. עכשיו משלימים אותם, יסתיימו ועדת זכאות בעצם ביום חמישי האחרון. 

  וזמן לערעורים הוא כחודש?   :אלי מזוז

תלוי אם זה חינוך מיוחד ולא חינוך זמן לערעורים הוא כחודש, בערך.    :רועי גבאי
 מיוחד. וזה בהקשר הזה. מילה קטנה, 

  לא ביצעו רישומים בערך?כמה    אלי מזוז:

. קצת פחות. מילה אחת אחרונה זה נושא הספורט. אני שומע 15%-כ   :רועי גבאי
ט רעשים והתייחסויות. אני אומר חד משמעית, וזה יוטמע, בעזרת השם, אני מקווה גם בתקציב לא מע

של שנה הבאה. זה לא הזמן עכשיו, בטח לא לסיכומים ולא לתקציבים. בדיוק כמו שראינו את זה עכשיו 
ציב בנוער, עם רינגו סטאר, וכמו שאנחנו רואים את זה בלא מעט דברים אחרים. אני מבחינתי, התק

מושקע בעיקרו לנוער וילדים. זו המטרה. זו הכוונה. לייצר תהליך. אמרתי את זה לצוות המקצועי. אני 
רוצה להיות בנפיקה ולא ריאל מדריד. אני רוצה להיות כזה שמייצר ומייצא שחקנים, ולבנות את 

. הם מעלים רמה. התהליכים ארוכי טווח, ולא לנסות לייצר, להביא איזשהן קבוצות מבחוץ. נכון, צריך
 יש שחקנים טובים שמגיעים מבחוץ. אבל המטרה בסוף להשקיע בנוער ובילדים שלנו. 

נושא אחרון שחשוב, כי לא נגענו בו בכל החודש האחרון. צודקים, זה קודם כל. חשפנו, ראיתם בכנס, 
פיעה שם. אמנת אמנת מוגנות עירונית, שנמצאת פה גם. חשוב לי מאוד שתראו אותה. היא נמצאת גם ומו

, רווית שהובילה את הפרויקט, 360מוגנות. לאחר שכל הצוות המקצועי ישב ובחן אותו, הנהגת הורים, 
בועז, פרלמנט הנוער היו שותפים. יצרנו בעצם אמנת מוגנות עירונית, אגף החינוך, ביטחון קהילתי, 

י מאוד אשמח, בעזרת השם, שמדברת בשיח ערכי, בשיח משותף, בשיח שמדבר על ערכים חיוביים, שאנ
שנטמיע את השיח הזה ואת האמירות האלה לאורך הזמן. ושנהיה כולנו, ביחד, בטח מועצת העיר, 
באמירה משותפת, שזה השיח שאנחנו מקדמים בעיר, על מנת למצוא דרך, והיה חשוב פה לעשות, וכל 

הזאת.  ים בכלל כל השפהמילה נבחרה בו בקפידה. לייצר מהלך שבאמת מייצרים שיח ערכי, ששומר
ריונות. כדי לייצר איזו פשטות ובמילים מאוד מאוד ברורות, כדי לייצר השפה הזאת, כדי להימנע מב

מערכי שיעור שחלק מזה עכשיו בתהליך הטמעה. וזהו. כשאנחנו מדברים על אמנת מוגנות עירונית, 
 אותה עקב בצד אגודל.  שכולנו נדע ונהיה מיושרים לאותה שפה, ובעזרת השם נצליח להטמיע

דבר אחרון, קרן ארנונה. היה שיח גדול עם קרן הארנונה. אני חושב שראוי להציג לכם את הדברים. אני 
לא אתחיל לפרט את כל המשמעויות ואיך וכמה ולמה, אבל אני אסביר שנייה בקצרה על הדבר הזה 

א קרן ארנונה. קרן הארנונה שנקרא קרן הארנונה. בחוק ההסדרים, מדינת ישראל יצרה דבר שנקר
מטרתה לקחת מרשויות שהארנונה העסקית שלהם גדלה, ארנונה עסקית שהולכת וגדלה, בהתאם לגודל 

שקל או פחות, אז זה מדרג אותה, ולקחת אחוז מסוים.  1,000שקל,  2,000הרשות, בארנונה עסקית לנפש 
ה שלנו בארנונה העסקית, בארנונה מהצמיח 28%אנחנו באחוז הכי גבוה. מדינת ישראל רוצה לקחת 

בכל צמיחה שנתית, פלוס ההפרשה השנתית האחרונה. כלומר זה תמיד הולך  28%שאיננה מגורים, 
שקל על כל היתר בנייה. אוקיי? ואז בעצם, סתם לצורך  1,850וצומח. ובצד השני היא נותנת לרשויות 

בארנונה עסקית, אז  10%-הצד השני, צמחת ב. מ1,000כפול  1,850היטלי בנייה.   1,000העניין, יצרת 
 הסכום הזה פלוס ההפרשה הקודמת. 

על פי המודל של משרד האוצר, יצא כאילו אנחנו מרוויחים, בגלל שיש לנו את יבנה מזרח ויש לנו בנייה 
לפנינו, המודל הציג שני דברים בהנחות היסוד של משרד האוצר, שהיו לא הוגנות. אחד, הוא התייחס 

. לא הגיעה 67,000או  66,000יחידות דיור שנתיות. מדינת ישראל, בשיא שלה, היתה  80,000יה של לבני
בשום תצורה. זה פעם אחת. פעם שנייה, הוא התייחס על בסיס הגידול הארנונה העסקית של  80,000-ל

אחוז  5-ו 4 העיר בשנים האחרונות. בשנים האחרונות העיר היתה בפיתוח של מגורים. ולכן הם דיברו על
מיליונים. בפועל, כשאנחנו בוחנים את זה,  3, 2ארנונה עסקית. ולכן זה יצא להם כאילו אנחנו מרוויחים 
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ואם תרצו אחרי זה לראות את הנתונים, יש פה את האקסל, אם תרצו אחרי זה, בשמחה. יש לנו גם צפי 
זרת השם, מאשטרום שבבנייה, של כניסת הכנסה מהממ"ג וצפי של כניסת הכנסות מפלמחים. וצפי, בע

ומרכז העסקים הראשי שהולך להיות ואזור המלאכה שאנחנו מקימים. כשאנחנו מסתכלים על הנתונים 
מיליון שקל הפסד  3, 2שלנו, שאנחנו צפויים להגדיל מבחינת הארנונה, אנחנו מדברים על סדר גודל של 

תמיכות של היתרי בנייה  1,200-ו. היינו ביחידות ארנונה, שזה השיא שלנ 1,000בשנה. לצד צמיחה של 
היתרי בנייה מדי שנה, לאורך זמן אנחנו  1,200מדי שנה. כלומר גם אם אנחנו בשיא, ואנחנו יוצרים 

  -מיליון, תלוי באיזו שנה  3-ל 2מדברים על הפסד של בין 

   –אז מה  מתישהו נעצרים.אבל היתרי הבנייה    אלי מזוז:

שנים, היתרי הבנייה  12, 10איתך. בהסתכלות ארוכת טווח של מסכים    :רועי גבאי
נעצרים.  הארנונה העסקית תלך ותצמח. זו אחת המשמעויות של רשויות שאמרו 'אנחנו מתנגדים לדבר 
הזה'. כי זה לא באמת לקחת מהרשויות החזקות ולתת לחלשות. זה לקחת מהרשויות שיש להן אפשרות 

ויות שיש להן שטח שיפוט, כדי לייצר היתר בנייה. וזה האבסורד הכי לפתח מסחר ותעסוקה, ולתת לרש
גדול. שבית שאן משלמת לסביון, כי אין לה שטח שיפוט לגדול בהיתרי בנייה. או לא יודע עכשיו לתת עוד 

 רשויות, אני מתנצל. 

 שגבעת שמואל מקבלת כסף.    אלי מזוז:

ר הזה היה בעוכרנו, גם מבחינה שגבעת שמואל מקבלת כסף. ולכן הדב   :רועי גבאי
תקציבית וגם כי זה לא נכון. זה לא נכון להכניס כסף, להכניס את היד לכיס של הרשות המקומית 
בהתנהלות השוטפת שלה, ובעצם לקחת ממנה על בסיס הרעיונות שלה. זה אושר בחוק ההסדרים. 

 ה בימים או בשבועות הקרובים. והמרכז לשלטון מקומי יוצא בעתירה, שכרגע היא מנוסחת ותוגש כנרא

  ובינתיים?  ד"ר אהוד ויצמן:

בינתיים אין שום דבר. ברגע שזה אושר בחוק ההסדרים, הקרן ארנונה    :רועי גבאי
אושרה. אמור לעבור חוק במדינת ישראל, כחלק מהקידום של חוק ההסדרים, על מנת ליישם את זה 

לוחות הזמנים של הממשלה, צפויים להפריש כבר לקרן אנחנו צפויים, לפי  2024בפועל. כלומר בשנת 
 הארנונה. בזמן הזה המרכז לשלטן המקומי עדיין מתנגד לזה. 

 ראיתי שהיה בג"צ.   ד"ר אהוד ויצמן:

בג"צ היה של התנועה לחופש המידע. לא של השלטון המקומי. השלטון    :רועי גבאי
 ת זה. המקומי עדיין לא הגיש את זה. עוד מעט הוא מגיש א

 -היה רצוי שתיתן לנו את האקסל, כי יבוא יום ואנחנו  ד"ר ירושלמית מאושר:

את בשמחה מוזמנת. פשוט יש פה הרבה הנחות ומספרים. לראות את    :רועי גבאי
 המספר זה לא יעזור לך. 

 . 4אני יודעת לקרוא, מגיל  ד"ר ירושלמית מאושר:

 שאת לא רואה אותן באקסל. זה לא לקרוא. יש פה נוסחאות    :רועי גבאי

 בסדר.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 תעבירי לי את זה בחזרה אחרי זה, בשמחה.    :רועי גבאי
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 תצלם. תכבד את כולנו ותיתן לנו נתונים.   ד"ר ירושלמית מאושר:

בבקשה. יש פה, כן, נשלח לכם. ירושלמית, את יכולה להגיד אני רוצה    :רועי גבאי
  -שה. לא צריך לראות את זה. בבק

 לא, בסדר. לא, לא לראות.  ד"ר ירושלמית מאושר:

אגב, הדבר הזה, אני אומר לך יותר מזה. הדבר הזה זה סימולציה שלנו.    :רועי גבאי
כל רשות הקימה סימולציה אחרת. כי משרד האוצר והמרכז לשלטון המקומי יצק לא מעט הנחות יסוד 

טוטאל. זה גם איזשהו סעיף  20%ל מעל שלוש שנים, מעל בתוך הדבר הזה. כמו לדוגמה צמיחה ש
 שהכניסו. אוקיי? וכל רשות ירצה את הדבר הזה. זו סימולציה שלנו. בשמחה. אין שום שאלה. 

 יש סימולציה אחרת שיכולים להיות מספרים אחרים?    דורון מלכה:

 זאת אומרת מישהו מציג משהו אחר?    אלי מזוז:

 יכול להציג משהו אחר?  מישהו   דורון מלכה:

משרד האוצר מציג היום מספרים אחרים, שלא תואמים. והתווכחנו    :רועי גבאי
 על זה לא מעט. שלא תואמים את המחירים שאנחנו מציגים. כן. 

רועי, תראה, אנחנו לפעמים נשאלים שאלות. ההסבר שנתת הוא הסבר    אלי מזוז:
ים. אנחנו הרבה פעמים נדרשים לשאלות טבעיות של תושבים, טוב ועל קצה המזלג. ויספק את רוב האנש

של אנשים שרוצים להבין. כדי שנוכל לשרת נאמנה את העמדה הזו, אנחנו נשמח להסבר יותר מעמיק, או 
  -לפחות לעמת את הדברים. כי אותנו מנסים לעמת בעצם 

אם עיריית אני אומר דבר פשוט, אלי. זה לא משנה מה המספרים. גם    :רועי גבאי
יבנה היתה מרוויחה מזה. העיקרון הוא עיקרון לא נכון. נקודה. קח גם קרן הניקיון דאז. והיא לא משמשת 

שנים, של השצ"פים, של חלק מהמלחמות.  10-לשקל לטובת הפניאומטי. קח גם קרן של בנייה לפני קרוב ל
  -זו גם זה לא נעשה כלום. העיקרון לקחת מרשות, אתה היום בא ומביא אי

  -אני לא ... רק שנוכל להסביר    אלי מזוז:

 אז אני אומר, המספרים לא מעניינים בסוף.    :רועי גבאי

אני איתך, רועי. אני לא נגדך. אני רק אומר. כדי שאנחנו נוכל, יש    אלי מזוז:
 אנשים שאמרתי, ההסבר שנתת יספק אותם. בהחלט יספק אותם. 

 ה שחשוב כאן. לא, העיקרון זה מ   רם שרון:

לרוב האנשים ההסבר הזה, העיקרון הזה שהוצג כאן יספק אותם והם    אלי מזוז:
  -יבינו אותו. אנשים אחרים, שאתה יודע, הויכוח הוא חלק 

 אם תתחיל מספרים, לא תגמור עם זה.    רם שרון:

 כדי שאנחנו נוכל לתת הסברים לאנשים רציניים יותר,    אלי מזוז:

אז אמרתי. ההסבר הוא פשוט. מגיע עכשיו יזם, והיזם יושב על    :רועי גבאי
-השולחן. והיזם מבקש לשנות תב"ע. והוא מבקש להגדיל שלוש קומות. ובמשא ומתן אתה מביא אותו ל
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קומות הגדלה. ואתה מייצר מתחם מסחר ותעסוקה ענק. ויצרת תמריץ, ויצרת תעסוקה לעיר. ויצרת  10
ובנית את הכל. ומועצת העיר אישרה את ההסכם ורצת קדימה. המדינה באה  פתרונות, ועשית משא ומתן

ואומרת 'כל המשא ומתן שעשית, כל התהליך התמריצי שעשית, כל התהליך שיצרת תב"ע חדשה, סליחה, 
 יש משהו שגוי מיסודו. בעיני זה הסיפור. לי'. ברעיון הזה  28%

 לבצע מה שהיא צריכה לבצע. המדינה צריכה להכניס את היד לכיס ו   משה חזות:

 הבנת למה אני מתכוון.    אלי מזוז:

עשר שנים או קצת יותר היה פטנט שנקרא מענק איזון. שניתן למועצות   ד"ר אהוד ויצמן:
-  

 הוא עדיין קיים.    :רועי גבאי

הרבה שנים. מה שאני אומר, יכול יבנה לא נהנית מזה כן, אבל נניח   ד"ר אהוד ויצמן:
 ששווה להביא כהצעה לסדר של מועצת העיר, שמתנגדת להליך הזה המוצע. זו אמירה. להיות 

... שנית, שהוא מה זה ייתן? חוק שהוא בחוק ההסדרים, שהוא חוק    עו"ד מאיר דהן:
  -מרכז השלטון המקומי יצא כבר במלחמה. מה זה ייתן 

 עיר, לדבר הזה. המשמעות היא זה אמירה של היום, של נבחרי ה  ד"ר אהוד ויצמן:

 

 הצגת מדיניות עירונית לעסקים. .2

נושא הבא, הצגת מדיניות עירונית עסקית.  אמרנו לפני חודשיים או    :רועי גבאי
שלושה חודשים שאנחנו מקדמים תהליך. אפשר להעביר. זה הפיילוט שמתוכנן. אני מציג לכם את זה 

ורמי המקצוע, כלל כמובן את הייעוץ המשפטי, את לפני שזה יוצג. לאחר עבודה ותהליך חשיבתי פה עם ג
הביטחון, את רישוי עסקים, את הדוברות. וזה בעיקרון עיקרי הפיילוט. אנחנו כרגע, בתקופת זמן הזאת, 
חוק העזר לא ניתן לשינוי. בתקופה הזאת לפני הבחירות. ולכן הדרך שלנו לייצר את זה היא לייצר איזשהו 

וק העזר הקיים, ולאחריו בעצם ללמוד מהדברים הללו ואז בהתאם, מה פיילוט מדיניות על בסיס ח
 שנקרא בקדנציה הבאה, יחליט מי שיחליט אם הוא מקדם את זה לעדכון חוק העזר או לא. 

היתר לפתיחת עסקים מעבר לשעות הקבועות בחוק העזר, עד השעה שתיים בלילה; פעילות בתחום בית 
דה על הסדר הציבורי ומניעת מטרד. מה זה אומר? זה אומר שאם העסק המקורה והמאושר, בכפוף להקפ

יש הקמת רעש, הפיקוח העירוני יגיע ויגיד לו 'סליחה, אדוני. הוקם פה רעש. אתה נאלץ לסגור'. במידה 
והוא לא עושה זאת, הוא יקבל, בפעם השנייה שהוא עושה, הוא יקבל, כמובן יש ונדליזם, הוא יקבל פעם 

דה והדבר הזה קורה, הדוח ואמרנו ההתרעה השנייה, הוא בעצם לא יכול להמשיך שנייה דוח. ובמי
 להשתתף בפיילוט, עד אשר הוא מסדיר את התהליך ומבין את המשמעויות. 

בעל העסק המעוניין לקחת חלק בפיילוט מגיש בקשה להיתר לילה. בעל העסק נדרש לשמור על שמירת 
קפדה על תקנות הרעש ואיסור רמקולים או השמעת מוסיקה מחוץ , מניעת מפגעים, איסור עישון, הניקיון

לכתלי העסק, איסור מכירת משקאות לאחר אחת עשרה, איסור פריקה וטעינה של סחורות, אלא בהתאם 
 למודעים הקבועים בחוק. ובתום תקופת הפיילוט, נגבש מדיניות להמשך. 

ם 'קחו, תנסו'. חשבנו על תהליך של מתחמים הרעיון הוא בסוף לייצר פה תהליך של לבוא ולהגיד לאנשי
שונים. אזורים שונים. שעות אחרות. אמרנו בואו נעשה את זה הכי פשוט שיכול להיות. בואו נפשט את 
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זה. מי שמעוניין, בבקשה. תראה לנו שאתה עומד במטרד רעש, תראה לנו שאתה עומד, כמובן שאין 
לזה, וכמובן אנחנו לא ניתן את זה ולא נאפשר את זה  ונדליזם או חלילה דברים כאלה ואחרים. ומעבר

למישהו שלא עומד בתנאים של רישיון ובתנאים של מפגעים או חלילה יש לו איזשהם מבנים מנוגדים 
 לחוק או תהליכים כאלה שזו הזדמנות להסדיר אותם מול ועדת תכנון ובנייה. 

 תגיד, רועי, כמה עסקים פנו?    חיים מסינג:

להערכתי יש היום בין חמישה עסקים ודאיים שיפתחו. הם עדיין לא    :רועי גבאי
 פתחו את זה. לא הוצאנו את הדבר הזה. לדעתי יש חמישה כרגע. יכול להיות שיהיו יותר. 

 זה פיילוט חצי שנה.    משה חזות:

קודם כל אני רוצה להגיד, אני שמח מאוד על הפיילוט. לפני שלושה    דורון מלכה:
העלינו את זה על השולחן. חבל שהצבעתם נגד בזמנו. אבל מבורך מאוד. הייתם אומרים, הייתי חודשים 

 נותן לכם את ההצעה גם. 

 אפשר לציין אם העסקים האלה יהיו באזורי מגורים?   ד"ר ירושלמית מאושר:

 אתה צוחק, אה?    דורון מלכה:

 זה די משמעותי.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 ם הצבעתם נגד. את   דורון מלכה:

כולם נמצאים במתחמים. יש בקרסו, יש ברוגובין, יש בלב יבנה. אחד    :רועי גבאי
  -נמצא פה. שיכול להיות שפותח. ויש אחד באזור 

 זה לא רק רעש של מוסיקה. זה תנועה של אנשים.   ד"ר ירושלמית מאושר:

שמכוניות מגיעות  אם בסוף עסק גורם לזהאנחנו מדברים על הטוטאל.    :רועי גבאי
אליו וצופרות, זו אחריות של עסק. אנחנו מסתכלים על זה בתצורה הזאת. שהוא בסוף צריך להיות 
 אחראי, הוא צריך לשים איזה שילוט בחוץ. אם צריך לייצר, לייצר. יש פה תהליך למידה של כל הציבור. 

 רעש של נוער שמתגודד שם ומרעיש.    עו"ד מאיר דהן:

שימו לב. מאחת עשרה בלילה או מחצות הוא נכנס פנימה. אין שולחנות    :רועי גבאי
 בחוץ. 

לא, זה לא העניין. העניין הוא לכבד את האנשים שגרים שם. אם זה   ד"ר ירושלמית מאושר:
באזור מגורים, חשוב שהתושבים שגרים שם ידעו. כי יש תנועה של אנשים. תשמע, שתיים בלילה, אתה 

 ב שם. צריך לשים לב לזה. לא יודע מי מסתוב

ירושלמית, בסוף העיר נעשית, וגם העסקים, מי שלא כלכלי לו לא    :רועי גבאי
יפתח. ומי שלא יודע לעמוד בתקנות האלה לא יפתח. והעיר צריכה לתת את האפשרויות מעבר לשעות 

 הפעילות. 

  אני ביקשתי שהתושבים שהעסק יוצב לידם, שידעו.  ד"ר ירושלמית מאושר:

 אבל אמרנו, ההתנייה היא להקמת רעש.    :רועי גבאי
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 שידעו את זה. ליידע אותם.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 כמובן, כמובן.    :רועי גבאי

   אגב, אני מציע לקחת את זה ברצינות. )מדברים ביחד(  ד"ר אהוד ויצמן:

ך דוגמה משה, זה נושא מאוד מורכב. אתה רוצה דוגמה? אני אתן ל   חיים מסינג:
מאוד פשוטה. כדי שלא להפיל את זה. קח את שמעון, יפה. מול, אתה תקבל מכתבים מאנשים, אוקיי? 
שבאים אומרים 'תשמע, יש רעש'. מה תעשה עם זה? יש לך מדד מה זה נקרא הפרת תושבים? זה נושא 

  -וכל לבוא ולהגיד מורכב. אני אומר שיש היגיון בפיילוט. אבל צריך לפרוט אותו באופן כזה שאתה לא ת

צריך לבדוק, זה לא ככה. יש רעש ... כולם יושבים במדרכה מסביב.    דורון מלכה:
   )מדברים ביחד(

התשובה היא בהחלט. מסתכלים על זה. בוחנים. מצד שני לא יכול    :רועי גבאי
שווה. ואם  להיות עסק שנמצא במקום אחד של העיר ועסק במקום שני של העיר, והם לא נאכפים באופן

 הוא לא יצליח ונצטרך לשנות מתחמים, נשנה מתחמים. 

 חברים, אנחנו לומדים תוך כדי תנועה את הדברים האלה.    משה חזות:

אנחנו מנסים. אני יכול להגיד לך היום, שנייה, סליחה. הוא היום    :רועי גבאי
נו כמעט ולא מקבלים הערות. מסיים, באחת עשרה מכניס את הכל פנימה. והיום בתקופה האחרונה אנח

של לפתוח את החזית לכיוון הרחוב. עסקים רוצים לחיות בסוף.  יותר מזה, הוא מוכן לייצר עוד תהליך
השאלה איך מוצאים את המינון. אני מסכים איתך לחלוטין. בסוף אם זה מקים רעש ומפריע לאנשים 

 ופוגע באיכות חייהם, זו בעיה. 

  ם תלונה ראשונה ומיידית אוכפים את זה?הא  ד"ר ירושלמית מאושר:

 כמובן.    :רועי גבאי

 זה מה שהוא אמר.    תם ליפשיץ:

צפצוף אחד של מכונית, אמא אחרי לידה, אדם שצריך לקום בשש בבוקר  ד"ר ירושלמית מאושר:
 לעבודה, אין, הרגת לו את הלילה. 

נים, נותנים קנסות. לפני שלושה חודשים הסיפור היה הפוך. לא נות   תם ליפשיץ:
 אנשים לא יכולים להקים עסקים בעיר. 

 אז כתוב פיילוט. פיילוט.    משה חזות:

 אני בעד זה, אני אמרתי.    דורון מלכה:

דורון, כמו שאותו עסק רוצה להתפרנס, גם אדם רוצה לקום בבוקר רענן  ד"ר ירושלמית מאושר:
  לעבודה. )מדברים ביחד(

 ולך לפגוע בשום אדם ובחייו, ולפגוע באיכות חייו ובמגורים. אני לא ה   :רועי גבאי

 אז לכן התקנות צריכות להיות ברורות.   ד"ר ירושלמית מאושר:
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  -בשורה התחתונה, צריך למצוא את האיזון    עו"ד מאיר דהן:

 2.5אני מזמין אתכם אחרי זה לקרוא. ונשלח לכם את המדיניות, של    :רועי גבאי
 שורים שיצאו לעסקים זה לא זה. הם הרבה יותר רחבים. עמודים. והברו

 אז תביא את זה להצבעה.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 זה לא להצבעה.    תם ליפשיץ:

זה לא להצבעה. זה עדכון. זו מדיניות של ראש עיר. מעדכן אותך. חוק    :רועי גבאי
 עזר זה להצבעה. 

 אני רק שואל שאלה.    אלי מזוז:

רועי, אני רוצה להגיד משהו. תקשיב, לא יכול להיות מצב שאנחנו   צמן:ד"ר אהוד וי
 אומרים משהו ויש פה התנפלות רבתי, 

 . אף אחד לא התנפל   :רועי גבאי

 סליחה, כאילו אמרנו לא יודע מה.   ד"ר אהוד ויצמן:

 מי התנפל? מי התנפל?    :רועי גבאי

  )מדברים ביחד( –תם, ומשה   ד"ר אהוד ויצמן:

בואו נמשיך, ברשותכם. אנחנו מתייחסים בקשב רב לכל הערה, לכל    :רועי גבאי
 התייחסות. 

אני אגיד לך מאיפה זה בא. זה בא מזה שהפיקוח מתוח היום. יש הרבה   ד"ר אהוד ויצמן:
  -מקומות שיש רעש. לא תמיד מגיעים. ואני לא בטוח שהדבר הזה לא יוסיף לרעש. אם תפקידו 

באחת עשרה בלילה העסק נדרש להכניס הכל פנימה. באחת עשרה    :רועי גבאי
בלילה, אין בעיה, שימשיך עם קופה בפנים. ובצורה שלא מפריעה לאנשים. היום, על פי חוק העזר, אסור 

 גם לעבוד אחרי אחת עשרה בלילה. הוא צריך לסגור את הקופה. 

שם, גם אם הוא סוגר, יש כן, אבל אני אגיד לך, רועי. מה שקורה    עו"ד מאיר דהן:
 התגודדות של צעירים מחוץ לעסק, שהם מתגודדים שם. נכנסים, 

אין בעיה. אנחנו יודעים שבשלב הבא ניתן מענה גם לצעירים. ניתן    :רועי גבאי
 מענה מקום לנוער להיות בלילות. 

 יפה. צריך למצוא את האיזון ... צריך למצוא את האיזון.    עו"ד מאיר דהן:

זה תחום שאנחנו מכירים לצורך העניין פה. בן אדם קנה משהו, הוא    ון מלכה:דור
יושב במדרכה ממול ומתקהלים. האם זו בעיה של בעל העסק? כי בעל העסק לא יכול לפזר את החבר'ה 
האלה. גם אם הוא ימצא להם אחלה פינות, זה לא בטוח שיעשו, זה לא בסמכותו. אם אנחנו מחשיבים 

  - את בעל העסק

קודם כל נראה כמה הדבר הזה קורה, ונראה איך זה מתבצע. ובעל    :רועי גבאי
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 העסק יודע את הדברים הללו. ואנחנו הולכים עקב בצד אגודל. 

 

אני שואל. האם במסגרת הפיילוט שכתבתם, האם אתם ... על הסיפור    דורון מלכה:
  -ם להפרעה הזה, מייחסים את זה לבעל העסק או אתם מייחסים את זה סת

איש שיושבים  30עוד פעם. תלוי אם זה בן אדם בודד, ותלוי אם זה    :רועי גבאי
 בחוץ. 

 בן אדם בודד לא עושה רעש לאף אחד.    דורון מלכה:

  -אתה הרגע תיארת בן אדם שהולך וקונה    :רועי גבאי

. השאלה קבוצה של נערים קונים לצורך העניין מהעסק. ויושבים, לא   דורון מלכה:
 האם אנחנו אומרים, האם זה ... של בעל העסק, כן או לא. זו השאלה. 

 אותם האנשים יכולים לעשות את אותו הדבר בלי לקנות שום דבר.    :רועי גבאי

בסדר, הוא לא מצפה לתשובה. הוא אומר רק שלא להאשים את העסק    אלי מזוז:
 ... 

  -ואוכל  אבל אם הוא עומד בחצי מהדרך,   :רועי גבאי

משה, פיילוט יש לו משמעות. אם אתה לא מתכנן אותו נכון, הוא ייפסל.    חיים מסינג:
 ... 

 אבל מתכננים נכון.    משה חזות:

אתם תראו את המדיניות ואת התהליך ואת ההתאמות. והדבר הזה    :רועי גבאי
וצג לכם, יועבר לכם לאחר עמודים של מסמך. שי 2.5נעשה, אני אומר לכם, אחרי ארבעה מפגשים, עם 

 מכן. בשמחה רבה. הכל בסדר. 

 היה דוח ביניים, יהיה מעקב אחרי זה, כל תקופת החצי השנה הזו?    יהודה דנינו:

בתקופת החצי שנה אנחנו נעשה את זה פנימית. אם זה יבוא לפה    :רועי גבאי
 בחודשיים שלושה הקרובים, העסק שישו ושימחו, כמו שאתה רואה. 

אוגוסט. אנחנו צריכים להיות ערוכים -השישו ושימחו זה רק ביולי   ון מלכה:דור
אוגוסט, שאלה החודשים הבעייתיים שלנו. בחצי שנה לא נשמע את הבעיות. אנחנו מכירים את זה -ליולי

 מראש. 

 

 מקרן הפיתוח.₪  325,000רכישת אוטובוס, בסך  – 624אישור תב"ר מס'  .3

מדבר  624, רכישת אוטובוס. כתוב לכם בפנים הסבר. 624תב"ר מס'    :רועי גבאי
-רכישת מיניבוס כזה, של ההסעות של העירייה. עלות אחזקת הרכב הנוכחי כבר הגיעה ל₪  325,000על 

המטרה היא לא להגיע למצב שהעלויות ₪.  125,000-. אנחנו צפויים למכור אותו, כ2019-והוא מ₪  50,000
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 עולות על האחזקה שלו. 

 זה המיניבוס, לא?   ר אהוד ויצמן:ד"

₪  325,000כן, המיניבוס. ולכן, זה לא קו אפיקים. ולכן זה מובא לכאן.    :רועי גבאי
 תב"ר. מי בעד? 

 רק שאלה. זה אוטובוסים חשמליים עכשיו שאנחנו קונים?    דורון מלכה:

 זה לא מתוכנן, לא חשמלי.    :רועי גבאי

 כנס אולי עוד קצת, ולהיות חשמלי? גם פחות מזהם? לא כדאי להת   דורון מלכה:

 הוא עולה הרבה יותר יקר כרגע, בהיבט הזה.    :רועי גבאי

 בכמה, רועי?    דורון מלכה:

 הרכישה הבאה לדעתי תהיה, שכל הסיכוי,    משה חזות:

זו ההזדמנות. צריך לשקול את זה. אם יש אפשרות שנשקול את    דורון מלכה:
 ת. האופציה הזא

 אין בעיה.    :רועי גבאי

 שווה לבדוק.     דובר:

 בסדר גמור. מי בעד, אמרנו, פה אחד? פה אחד.    :רועי גבאי

 

 :1/72/15החלטה מס' 
מקרן ₪  325,000רכישת אוטובוס, בסך  – 624הוחלט פה אחד לאשר תב"ר 

 הפיתוח. 
 

 פיתוח.מקרן ה₪  6,000,000שיפוצי קיץ, בסך - 625אישור תב"ר מס'  .4

אישור תב"ר שיפוצי קיץ. יש לכם גם את הפירוט של שיפוצי הקיץ. אני    :רועי גבאי
שוב, עוד פעם, מה שנקרא לקראת הרגישות של השנה הזאת, שמרתי והתבססתי, והנחת המוצא היתה 

 6שכשעופר בא להציג לי את שיפוצי הקיץ אמרתי לו 'אתה לא חורג משנה קודמת'. שנה קודמת היתה 
ליון, על אף שיש לנו עוד בתי ספר ועוד משמעויות. ושמרנו על אותו מחיר ואותו סכום של שנה קודמת, מי

כדי להעמיד את זה. אתם יכולים לראות, אגב, את ההצעות. חילקנו את זה לארבעה סעיפים מרכזיים. 
אר. כי זה חלק . חידוש תשתיות ישנות, כנ"ל. כל מה שהוגש נשאושרכל מה שהוגש  אין משחק,בטיחות, 

מהדברים שהם עוד בתוכניות עבודה עשו בבית ספר מסוים. כל פעם ארבע כיתות. אז עכשיו עוד שלוש 
האחרים של השיפור והשדרוג והבקשות כיתות כדי להשלים. עוד שתי כיתות. זה גם אושר. במקומות 

נו את זה, עוד פעם, כדי המיוחסות לתוספות, יש לכם את הדוגמאות, פה היו בקשות מאוד גדולות. צמצמ
 מיליון.  6-להיכנס ל

 שני הסעיפים הראשונים זה בעצם המשך עבודה.    אלי מזוז:
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זה לא המשך עבודה. החידוש תשתיות זה ... הבטיחות זה  הבטיחות   :רועי גבאי
  -דברים 

 דברים שקרו, בסדר.    אלי מזוז:

 גים. והשניים האחרים זה התוספות והשדרו   :רועי גבאי

רועי, שאלה קטנה. אנחנו העברנו, אני לא זוכר באיזו ישיבה, לבקשתך    אלי מזוז:
 נוספים, שביקשת לנושא השיפוצים. ₪ מיליון  1אישרנו תוספת של 

 לא, זה השוטף השנתי.    :רועי גבאי

כן, אבל זה לא קשור לשיפוצים. ואז אישרנו כמובן, כי אמרנו ... ואנחנו    אלי מזוז:
  -מתנגדים. ביקשנו רק פירוט. עכשיו, כאן הפירוט הוא יפה. אבל לא 

אלף זה היה נריה שהוצאנו,  350-וה 340יתקבל. צודק. נכון, צודק.    :רועי גבאי
 . טכחלק מההסכם עם אור

בסדר, בסדר. נשמח לקבל את הפירוט. וגם פה, שהפירוט הוא מאוד    אלי מזוז:
תר, אפשר לראות מה מו מי, נשמח לראות. כי לפעמים יש לנו הארות מאוד כללי, אם יש פירוט שהוא יו

לאו דווקא עם ע' אלא עם א'. כי לפעמים אנחנו מכירים תהליכים שקרו פה, קרו פה, ואני לא יכול 
 להתייחס למשהו כל כך כללי. לפעמים אנחנו יכולים לתת חוות דעת אם יש משהו יותר מפורט. 

מו שעשית, לשבת עם עופר, בשמחה. ללכת לראות את אתה מוזמן, כ   :רועי גבאי
כל התוכנית. יש פה תוכנית עבודה. אלה הדברים. בסוף בטיחות וחידוש תשתיות פלט. שאר הדברים 
נגענו. הכנתי סדרי עדיפויות ועל פי בתי ספר ותיקים יותר. כמות תלמידים בבית הספר. משמעויות כאלה 

 שנתנו מענה. 

  -ור. אני לא בסדר גמ   אלי מזוז:

ואני באמת, אגב, חושב שצריך להגדיל את העלות הזאת. אבל באמת    :רועי גבאי
  -בגלל השנה והרגישות והתקציב, להישמר ולא להיכנס לאיזשהו 

  -למרות שיש בתי ספר חדשים. ברור שהתיישנו. ברור שיש    משה חזות:

  העיר גדלה. תמיד הצרכים יגדלו, זה טבעי.   אלי מזוז:

אלי, רק אליך אני יכול להגיד, כל כל כך הרבה זמן אני במועצת העיר.    משה חזות:
לפחות פעם ראשונה אנחנו מקבלים איזשהו פירוט מול ריאלי ומציאותי ותקציב. פעם שעברה זה רק היה 

 מיליון וזהו.  Xסעיף. שיפוצי קיץ, 

 בוא לא נתעסק במה שזה. מי בעד?   :רועי גבאי

 לא, לא, רק אני אומר.    משה חזות:

ההערה שלך לא עניינית ולא נקבל. חבל שאתה פוגע בהערות שהן    חיים מסינג:
 חסרות משמעות. 

אני אביא לך את כל מועצת העיר עד  )מדברים ביחד( –אני רק מעדכן    משה חזות:
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 היום. אני אראה לך. 

 מה זה תורם? מה זה מוסיף?   ד"ר אהוד ויצמן:

  -משה, משה, גם אנחנו הרבה פעמים    אלי מזוז:

 ברשותכם, מי בעד? נגד? פה אחד.    :רועי גבאי

 :2/72/15החלטה מס' 
מקרן ₪  6,000,000שיפוצי קיץ, בסך  – 625מס' הוחלט פה אחד לאשר תב"ר 

 הפיתוח. 

  אבל אני ישבתי.   משה חזות:

 . משה, קיבלנו פירוט כשביקשנו   אלי מזוז:

 

והפחתה מק' ₪  24,048,372 –בניית אולפנה. תוספת מ' החינוך  – 602ס' עדכון תב"ר מ .5
 ₪. 50,000,000סך התב"ר לאחר עדכון ₪.  24,048,372הפיתוח 

 

 24בניית אולפנה. קיבלנו את ההשתתפות ממשרד החינוך, שלב א'.    :רועי גבאי
 ? נגד? פה אחד. מיליון עדכון של התב"ר. מי בעד 24ממשרד החינוך. הפחתה של ₪ מיליון 

 :3/72/15החלטה מס' 
בניית אולפנה. תוספת מ' החינוך  – 602מס' תב"ר עדכון הוחלט פה אחד לאשר 

סך התב"ר לאחר עדכון ₪.  24,048,372והפחתה מק' הפיתוח ₪.  24,048,372 –
50,000,000  .₪ 

 
 *** מר יהודה דנינו יצא מהישיבה ***

 

 2,800,000הנגשת מוסדות ושטחי ציבור. תוספת מק' הפיתוח  – 575עדכון תב"ר מס'  .6
 ₪. 6,600,000סך התב"ר לאחר הגדלה ₪. 

 

הנגשת מוסדות ושטחי ציבור. גם פה יש לכם תוכנית שהועברה אליכם.    :רועי גבאי
מדי שנה העירייה נדרשת לעשות תהליכים של הנגשה, יש את זה במסך? אה, לא. זה מופיע לכם באחד 

. העירייה נדרשת להשלים את תהליכי ההנגשה במבנים ציבוריים. 6ערכת. בעמוד העמודים של המ
 בשצ"פים, במקלטים, בכל מקום במרחב הציבורי. יש תוכנית עבודה שההנדסה עובדת עליה. 

מבנים שלנו, של  או שזה גם מוסדות שלנו? רועי, זה רק שטחי ציבור?   אלי מזוז:
  העירייה, שטרם התבצעה בהם הנגשה?

 כל מבני החינוך היום שנבנים, מונגשים.    :רועי גבאי
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 חדש בסדר.    אלי מזוז:

 חוק. הישנים אנחנו נכנסים. איפה שאפשר להכניס,    :רועי גבאי

 זה נכנס פה?    אלי מזוז:

כן, זה נכנס פה. הכל חייב להיות מונגש כבר. אם אתם מזהים משהו    :רועי גבאי
  -שחסר 

 לנו רשימה של כל הזה שקורה עכשיו? יש    דורון מלכה:

 יש. יש רשימה.    :רועי גבאי

אז שני דברים אני אגיד בקצרה. בתי ספר הישנים כמו יחידני, נוער,    אלי מזוז:
  -מעיין, שבנויים באותה צורה, יש הנגשה שהיא רק בחלק התחתון. בחלק העליון 

 וכנן להיות מונגש מהצד השני. זה משהו אחר. היחידני ושיפוצי קיץ מת   :רועי גבאי

 אני מדבר על הקומה השנייה. הקומות הראשונות מונגשות.    אלי מזוז:

 לא, זה גם מצחיק. אתה עולה ואז אתה לא יכול לרדת.    דורון מלכה:

 נכון. אני מדבר על מאחור. זה אמור להיות מאחור.    :רועי גבאי

כלל, רק שתדע.  בבתי ספר האלה אז קומות השניות לא מונגשות ב   אלי מזוז:
 שבנויים באותה צורה. ויש עוד כמה מבנים. אני אשלח לך בפרטי, מבני עירייה, שלא מונגשים בכלל. 

אגב, אני יכול להגיד עוד משהו בהקשר הזה. אנחנו אגב, בתי ספר    :רועי גבאי
ת את זה. אנחנו שמים פיר, חדשים, שתכירו גם את התהליך, חשוב, גם אני לא הכרתי את זה וחשוב לדע

אבל המעלית, על פי משרד החינוך, ובטח במוסדות החינוך, מאושרת אך ורק אם יש ילד או מורה שעובד 
במשרד החינוך. גם מדריך חיצוני, מורה חיצוני, אגב, נשמח לעזרה מול משרד החינוך בסוגיה הזאת, כי 

 משרד החינוך באיזושהי ראייה לא הגיונית בדבר הזה. 

  -תסיים, תסיים, כי אני כבר    אלי מזוז:

 טובה, תגידי לו.   ד"ר ירושלמית מאושר:

כל חבר מועצה שיכול  אין לי מה להגיד. זה חשוב. )מדברים ביחד(   :רועי גבאי
 לעזור, שיעזור. 

רועי, אבל איך זה עובד מבחינת החוק? אני שואל. אני שואל. איך זה    אלי מזוז:
 מתיישב עם החוק. 

מעלית לא שמים ולא אז אני אסביר עוד פעם. מכינים את הפיר.    :רועי גבאי
  -מקבלים אישור עד אשר לא יהיה. יש לנו 

 אז אני שואל איך זה עומד בחוק. כי החוק מחייב הנגשה.    אלי מזוז:

לא, הנגשה היא הפיר. זו ההנגשה. לא המעלית. המעלית זה רק אם יש    :רועי גבאי



 עיריית יבנה
 3.26.004מתאריך  15/72תמליל מועצה מן המניין מספר 

 
    

 

 18 

 
 עיריית יבנה

רה ממשרד החינוך, שזכאי. אז לדוגמה עכשיו יש לנו ילדה שצפויה להגיע לבי"ס עתידים שנה ילד או מו
 הבאה. 

 ואז תקבל תקציב בגלל הילדה הזאת,    אלי מזוז:

קיבלנו אישור ממשרד החינוך עכשיו, יצאנו למכרז מעליות עכשיו.    :רועי גבאי
ם משרד החינוך, שצריך לחכות למישהו, . אבל זה אבסורד ע1.9-בתקווה ובשאיפה שאנחנו נעמוד ב

 מיליון? נגד? פה אחד.  2.8מי בעד   לשיבוץ שלו. יותר מזה, יש מורה ... )מדברים ביחד(

 :4/72/15החלטה מס' 
הנגשת מוסדות ושטחי ציבור.  – 575מס' תב"ר עדכון הוחלט פה אחד לאשר 

 ₪.  6,600,000סך התב"ר לאחר הגדלה ₪.  2,800,000תוספת מק' הפיתוח 
 

ברור שאני בעד. אני רוצה אבל לשמוע. אני רואה פה בתי כנסת,   ד"ר אהוד ויצמן:
אני לא רואה, ונדמה לי שדנו בעניין הזה, לגבי מוסדות ציבור. אני יודע שבזמנו מהנדס  שצ"פים, וחניונים.

 ט. איך אנחנו נמצאים מול התוכנית הזאת שהוא עשה? הנגישות העירוני עשה תוכנית, שבה נתן פירו

 אהוד, אני יכול להגיד לך בשמחה אחרי זה.    :גבאירועי 

 למה אתה שואל? בתי כנסת?    משה חזות:

 לא, יש בתי כנסת, שצ"פים,   ד"ר אהוד ויצמן:

 יש תוכנית שלמה שאישרנו אותה.    אלי מזוז:

 יש תוכנית שלמה.   ד"ר אהוד ויצמן:

 יש חניות שיש בית כנסת וצריך לעשות את הנגישות.    משה חזות:

 לא, אין לי בעיה בית כנסת או לא בית כנסת. אני מדבר על, יש תוכנית.   ד"ר אהוד ויצמן:

 יש תוכנית לחנייה ציבורית.    משה חזות:

לא, אני מדבר על מוסדות. מוסדות ציבור. היתה תוכנית שלמה   ד"ר אהוד ויצמן:
עשתה על ידי מהנדס נגישות בעניין הזה. ומעניין אותי לדעת איך אנחנו מול התוכנית הזו, כשאנחנו שנ

  מיליון. האם אפשר לקבל משהו בעניין הזה? 2.8מדברים פה על ההרשאה של 

 אין בעיה.    :רועי גבאי

 בסדר?   ד"ר אהוד ויצמן:

 ץ על פי תוכנית. אין בעיה. אני אעביר את הדבר הזה. זה מתקיים, זה ר   :רועי גבאי

 כמה התוכנית שאישרנו בזמנו של ... שהיתה?    אלי מזוז:

אתה רואה, זה תב"ר מתחדש. כל שנה בהתאם למה שאנחנו מגישים    :רועי גבאי
 מיליון, לדעתי.  6.6לשנה הבאה, למשרד הפנים בנושא הזה. כרגע הוא עומד על 
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 . 6.6כן, כן.    משה חזות:

  -. בשלוש, ארבע שנים האחרונות. כל שנה זה 6.6   :רועי גבאי

 בשלוש שנים האחרונות. אוקיי. בסדר.    אלי מזוז:

 .24/5/23ומיום  17/5/23אישור פרוטוקולים של ועדת התמיכות מיום  .7
 

ומיום  17.5סעיף הבא. אישור פרוטוקולים של ועדת התמיכות, מיום    :רועי גבאי
 . יעל, את רוצה להתייחס בקצרה לדבר הזה? . המנכ"ל לא נמצא פה24.5

 תתייחס.אני חושבת שכדאי שטובה    יעל יצחק פור:

 טובה?    :רועי גבאי

כבכל שנה, דנו בבקשות לתמיכות, בהתאם לתבחינים שאושרו במועצת  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
לא לשנות בשנה העיר. ומובאות בפניכם ההמלצות. השתדלנו לפעול בהתאם לתבחינים הקיימים. 

 הספציפית הזאת את הקריטריונים. אם וככל שיש צורך נדון בזה, בעזרת השם, 

 אני שואל, יש רצון? זה נאמר כי יש רצון?    אלי מזוז:

יש שני נושאים שכן התייחסנו אליהם בראייה של שנה הבאה. זה שני  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
 נושאים חדשים, 

  -ם. תראו את זה בעמוד זה התבחיני   :רועי גבאי

  -תבחינים שאנחנו חייבים לאשר עכשיו, על מנת שיהיה  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 זה בסדר. זה דיברנו אז בזמנו.    אלי מזוז:

 , 4- 3הנה, בעמוד    :רועי גבאי

 זה דיברנו בזמנו והסברנו,    אלי מזוז:

 , סליחה. 11-ו 10עמוד    :רועי גבאי

 לי החיים. בע   משה חזות:

אני שואל לגבי הדברים הקיימים, שכבר מקבלים. האם יש רצון לשנות    אלי מזוז:
 שם? 

 השנה לא.  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 לי יש רצון. לא השנה, לצערי.    :רועי גבאי

 באיזה תחומים?    אלי מזוז:
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 גם בנוער, גם בדת. גם ברווחה.    :רועי גבאי

 תקופת בחירות. אנחנו גם ב   משה חזות:

בעיקר הנוער. הרווחה ... יחסית הקריטריונים מאוד טובים. גם בנושא    :רועי גבאי
הדת, הקריטריונים מאוד טובים. אבל יש שם חלוקה שצריך לייצר. נכנסות כל פעם עמותות חדשות. מה 

עמים הוא שקורה זה שהמספרים יוצרים מצב שאין מספיק גמישות לגורם המקצועי לבחון. כלומר לפ
 בוחר, נגיד, נקודה או נקודה וחצי או שתי נקודות. וכל דבר כזה  משנה באופן מאוד ... 

היה סעיף בעבר שהורידו אותו. אפשר להעלות אותו שוב. זה אולי לא    אלי מזוז:
עכשיו לדיון. גם, מעיר את זה. אבל כן, בהחלט אני חושב שצריכים להוסיף בנושא של הדת. כי בגלל מה 

 אמרת עכשיו. עמותות גדלות, והחלוקה פשוט קטנה יותר לכל אחת. ש

נכון. אגב, היו פה שלוש עמותות בדת, שעצם העובדה שהכניסו פעילות    :רועי גבאי
מהתקציב, אז זה  25%או  15%חדשה של בין הזמנים, שדרגו את התקציב שלהם, כי זו פעילות שהיא 

 מייצר גם הגדלה. בשורה התחתונה, 

 בקדנציה הבאה.     :דובר

בקדנציה הבאה, בעזרת השם, נשאיר את זה למי שיהיה סביב השולחן.    :רועי גבאי
שימו לב רק שהתבחינים שדיברנו עליהם לבעלי חיים ואיכות הסביבה מופיעים כחלק מהפרוטוקול. 

דצמבר, -מבראנחנו מאשרים את זה עכשיו. זה יהיה חלק משנה הבאה. אגב, גם את זה נוכל לשנות בנוב
 לאחר הבחירות. 

  -אושרו איזה תבחינים שהועלו אז במועצת העיר    אלי מזוז:

 ודאי. בכן,  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 אותו דבר?   אלי מזוז:

 כן. מי בעד? פה אחד. תודה.    :רועי גבאי

 :5/72/15החלטה מס' 
, 24/5/23-ו 17/5/23פרוטוקולים של ועדת תמיכות מיום הוחלט פה אחד לאשר 

 כולל תבחינים בנושא בעלי חיים ואיכות הסביבה. 
 
  

 ישיבה ***חזר ל*** יהודה דנינו 

, בשד' 12תת חלקה  62ח"ח  4944בגוש נכס ע"ש העירייה,  ורישום הרכיש אישור .8
 .9דירה מס'  40העצמאות 

דירה , 40, שד' העצמאות 4944אישור ורכישה ע"ש העירייה, נכס בגוש    :רועי גבאי
  -. אסביר בקצרה. יש לנו פינוי בינוי. פינוי בינוי בפרויקט 9מס' 

 הלילך.    משה חזות:

ברון. יש שם דירה שהעירייה, זו בעצם דירה שלה, חן את ברח לי השם.    :רועי גבאי
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, שהיא שייכת לזה. ואנחנו נדרשים לאשר את הרישום על העירייה, כדי להיות זכאים, כחלק מהפינוי בינוי
 לתמורה הרלוונטית כנגד העירייה. זו המשמעות. 

זה לא מה שאני הבנתי. זה מוזר. יש דירה שאני מבין שהיא משמשת   ד"ר אהוד ויצמן:
 לשירות לאומי. 

 נכון.    :רועי גבאי

הדירה הזו, והיא כרגע בפרויקט של פינוי בינוי. אנחנו יכולים לדרוש   ד"ר אהוד ויצמן:
 בעצם דירה חלופית, 

 בבעלות העירייה?   עו"ד מאיר דהן:

 היא בחכירה של העירייה.    :רועי גבאי

 כרגע היא לא בבעלות העירייה.   ד"ר אהוד ויצמן:

היא בבעלות של עמידר עם זכויות שלנו, שהכל התקבל. שהם יצאו    :רועי גבאי
 מהזכויות הללו. 

 עמידר העביר את הזכויות לעירייה?   ד"ר אהוד ויצמן:

 כן.    :י גבאירוע

צירפנו לכם את העתק אישור הזכויות שקיבלנו מעמידר, שהדירה יש  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
  -לנו זכויות 

לא, אני התקשרתי כדי להבין את זה. כי זה מעניין. יש פה עלות   ד"ר אהוד ויצמן:
 שהעירייה צריכה להשית כדי שזה יקרה? 

 מה זאת אומרת?    :רועי גבאי

 לא, יש אישור זכויות ...     דובר:

 על עמידר, שהיא הבעלים.    :רועי גבאי

 זאת אומרת זה לא קשור,   ד"ר אהוד ויצמן:

  מחר יוצאים לפינוי בינוי, )מדברים ביחד(   משה חזות:

אני אגיד יותר מזה. אני ביקשתי שהדירה הזאת, וזה יהיה נתון כבר    :רועי גבאי
כם את זה, בגלל שמדובר על דירות שאנחנו משכירים לסטודנטים, לבנות למשא ומתן, אבל אני אומר ל

שירות לאומי, בנות זה, אני ביקשתי שהתמורה תהיה קצת שונה. אותנו, בראייתי חשוב מאוד שאיכות 
המגורים שלהם תהיה טובה יותר. מה הכוונה? במקום שירותים אחד, שיהיו שם שלוש שירותים, שיהיו 

 שם שתי מקלחות. 

 חדר מתבגר כזה.    שה חזות:מ

בגלל שאנחנו נותנים להם שם לשש בנות, שמונה בנות, או שישה בנים,    :רועי גבאי
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לא משנה. כלומר בנות שירות, בני שירות, סטודנטים, לא משנה מי, שתהיה להם בעצם התאמה לדירה 
 חד. החדשה, שתאפשר שם מגורים יותר נעימים. מי בעד? נגד? אין. נמענים? פה א

 :6/72/15החלטה מס' 
תת  62ח"ח  4944רכישה ורישום ע"ש העירייה, נכס בגוש הוחלט פה אחד לאשר 

כי יהודה דנינו לא השתתף . )יצוין 9, דירה מס' 40, בשד' העצמאות 12חלקה 
  .בהצבעה(

 
 *** מר יהודה דנינו חזר לישיבה ***

 "אבות ובנים".הצעה לסדר יום של משנה לרה"ע מר שחר סימנה בנושא  .9

הצעה לסדר יום, משנה לראש העיר, מר שחר סימנה, בנושא "אבות    :רועי גבאי
 ובנים". שחר, בבקשה. 

 לא היינו צריכים להצביע על התבחינים בנפרד?    משה חזות:

 לא, על הכל. אתם מאשרים את זה בפרוטוקול שלנו.  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

קהילתי, ביטחון ההצעה לסדר, אני אעדכן. יש לפני שאקרא את    שחר סימנה:
מחלקה בעיר, מטעם משרד לביטחון הפנים והביטחון הלאומי. ומנהל המחלקה קוראים לו בועז בן גל. 
 והשנה הזאת יזם פרויקט שנקרא "אבות ובנים". על פי הבקשה של מנהלי בתי ספר, משחקים שם כדורגל, 

נייה. והוא הגיע לעיר בעקבות פנייה של נדייק. הפרויקט הוא שנה ש   אלי מזוז:
 ותיווכנו אותו למי שצריך. תושבים ופנייה שלי לבועז. 

  -אני לא מעודכן השנה. אני רק מעודכן עכשיו. אני ממונה על    שחר סימנה:

אז עכשיו אתה מעודכן. זה פרויקט שהבאנו אותו על פי פנייה של    אלי מזוז:
 תושבים. 

ל אני שמח שאתה אומר ככה. זה בסדר גמור. הפרויקט הזה קודם כ   שחר סימנה:
יש דרישה, יש בקשה. ואנחנו רוצים להרחיב אותו. השבוע הצטרף עוד, בפרויקט, אני מעדכן.  טוב,הולך 

עדכנתי את ראש העיר, אני מעדכן את חברי מועצת העיר, ביוזמה של טל ליפשיץ ובועז בן גל. גילוי נאות. 
 נות". וזה נקרא "אמהות וב

 ואנחנו גם רוצים יותר מזה, האמת. טוב, תשלים.    :רועי גבאי

"אמהות ובנות". אני הלכתי לצפות ביום חמישי האחרון. זה פרויקט    שחר סימנה:
)א( לתוספת השנייה לפקודת העיריות, הרינו מתכבד להגיש הצעה 27יוצא מן הכלל. זהו. בהתאם לסעיף 
לאחרונה  רובה, שתיערך בתאריך הנ"ל. הרקע להצעה לסדר היום:לסדר יומה של ישיבת המועצה הק

נחשפתי לפרויקט "אבות ובנים". מדובר בפרויקט מבורך, המחבר בין תלמידים להורים ומחזק את הקשר 
האישי ומייצר שעות פנאי ושיח שלעתים אנו כהורים מתקשים לייצר עם ילדינו. הפרויקט נוגע בכלל לכל 

את תרחיב מדובר בפרויקט מבורך. הצעתי לסדר היום, הצעתי היא כי מועצת העיר הגילאים, המגדרים. ו
 הפעילות בכלל בבתי הספר בקשר לפרויקט הנ"ל, ככל הניתן. אודה. תודה. 

תגיד, רועי. למה אי אפשר לקחת החלטה? למה צריך להביא למועצת    חיים מסינג:
 עיר? 
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 קודם כל זכותו להגיש כל דבר.    :רועי גבאי

  לא, לא, זה בסדר. )מדברים ביחד(   חיים מסינג:

 רועי, אני רוצה להשתמש בנימוק שלך,   ד"ר אהוד ויצמן:

 עשית לי פרומו עכשיו.    תם ליפשיץ:

הגיעה דורית בן מאיר, עם תוכנית שנקראת "הביטחוניסטית", לעניין   ד"ר אהוד ויצמן:
ה נחמד, אבל הוא מתחרה, ואני מסכים, הוא מתחרה של מוגנות וכו'. והציעה את זה. אתה אמרת לה שז

על פרויקטים. ההצעה היא הצעה טובה. אין לזה שום קשר. ההצעה היא טובה. זה לא המקום. צריך 
לעשות בדיקה מסודרת מול מי היא מתחרה, האם זה כדאי או לא כדאי. מה המימון. ואז להביא, אם בכל 

 זה הנה. זאת רוצים להביא את זה הנה, להביא את 

אני אגיד שני דברים. דבר אחד, מה שדורית, רק כדי לעשות את הדיוק    :רועי גבאי
של הדברים. דורית דיברה על תוכנית גפ"ן בתוך מנהלי ומנהלות בתי ספר. פה מדובר על פרויקט עירוני 

דובר פה ממשלתי. מדובר פה על יוזמה שהיא מדברת על מנהלי ומנהלות בתי ספר. מ-עם תקציב עירוני
פורמאלי. ובאמת מדובר פה על מדיניות עירונית. ככל שאתה מייצר יותר פרויקטים -על פרויקט א

שקל. מדברת כעיקרון, רק שנייה, רק שאסבר את  7,000-ל 5,000ועלויות, כל קבוצה כזאת עולה בין 
כנפי אבירים. ו האוזן. באמת היו שני בתי ספר שנה שעברה. אצלנו בית ספר אחד עלה לשניים. ביאליק

 היום יש כבר שישה בתי ספר בפרויקט הזה. 

 שש קבוצות. חמישה בתי ספר.    אלי מזוז:

נכון. שש קבוצות. יש שש קבוצות עם חמישה בתי ספר. ברמב"ם יש    :רועי גבאי
נו מפגשים, פלוס מינוס שנתי. ואנחנו עכשיו גם יצא 15שתי קבוצות, זה נכון. יש שם מאמן ומנחה. יש שם 

לפיילוט כחלק מאותה יוזמה ורצון לקדם את הנושא הזה. פיילוט של נשים ואמהות. אגב, זה לא רק שם. 
 זה יכול להיות גם קבוצות מעורבות. של אבות ובנות. או אימהות ובנים. 

  הרי אנחנו מכירים. )מדברים ביחד(  ד"ר אהוד ויצמן:

מבורך. שחר פנה. הנושא  תן לי להשלים. שחר פנה, אמר שהנושא   :רועי גבאי
מבורך. אני גם אגיד לו את דעתי בנושא. אני כבר ביקשתי, והוא מוזמן לפגישה ואני אשמח שהוא יצטרף, 
ביקשתי לבועז לקדם פגישה. כי זה משהו שאנחנו רוצים להכניס. הפרויקט הוא פרויקט מאוד מבורך. 

ח לקהל הרחב. ואמור להגיע בשבוע, שבועיים אנחנו רוצים לעשות אותו גם, אגב, לא בית ספרי, אלא פתו
הקרובים המנהל הארצי של הפרויקט. כדי לרתום אותו לעוד פרויקטים כאלה. ומבחינת המדיניות 

 והגישה שלי, אני רוצה לקדם את הנושא הזה. ... 

אני רוצה להוסיף עוד משהו. אני חושב שאתם מאוד מעודכנים על    שחר סימנה:
 העשייה. ... 

מה שאומרים, שהדבר הזה יקודם בכל מקרה. האם אתה רוצה להצביע    :גבאי רועי
 בכל זאת, או שאנחנו מושכים את זה, זה להחלטתך. 

לא, שחר, אולי תגיש, שחר, תכבד אותי. תן הצעה מפורטת. ומתקציב העירייה  ד"ר ירושלמית מאושר:
רועי, איך  )מדברים ביחד(ר מפורטת. כמה זה עולה? להרחיב את זה בכמה יעלה התקציב. תן הצעה יות

אתה, מכיר 'אל תגיד לי מה להגיד?' אז זהו. עכשיו אני מכבדת את שחר, זה יפה מאוד, זו יוזמה מבורכת. 
 טוב שהבאת את זה לדבר על זה, אבל אני רוצה נתונים. 
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אפשר לומר זה התקציב. יכול להיות בהמשך. אבל אנחנו הבאנו את    שחר סימנה:
 באופן כללי. לא כל דבר ...  הרעיון

שחר, אני יכול ... אני אנסה. אנסה. אני מציע, אם אתה רוצה, אני מציע    חיים מסינג:
בוא נצביע, אנחנו איתך. אני מציע משהו אחר. הרעיון מבורך. התוכנית הזאת מוכרת בהרחבה לבנות 

 ך ... עם העניין הזה, ונשים ומעורב בכלל מצוין. תן לראש העיר, תן לבועז, תן למי שצרי

 חברים, בואו נעלה את זה להצבעה.    משה חזות:

 אני רוצה להתייחס, סליחה. אני ממתין.    אלי מזוז:

כי אמרתי, זה יתקדם.  שחר, אתה רוצה להצביע? אתה רוצה למשוך?   :רועי גבאי
 מה שתרצה. בשמחה. 

 אני ממתין רק להתייחס בקצרה.    אלי מזוז:

  -אני לא יודעת בכמה   ת מאושר:ד"ר ירושלמי

חשוב לי להגיד, רצו לפתוח אותו בעוד בתי ספר. זה לא עניין של חוסר    אלי מזוז:
רצון של העירייה, חלילה. יש פה אנשים שבאמת פועלים ומנסים, והצליחו להרחיב את זה גם השנה מכמה 

ר, כמובן שסוגיה תקציבית, אבל הסוגיה בתי ספר שהיו, ליותר בתי ספר. יש כאן עניין אחר, שהוא לא קשו
ת היא זניחה כי הסכומים הם לא גדולים. העניין הוא שיתוף הפעולה שקורה עם ההורים. ועם התקציבי

בתי הספר, כמובן. כשיש מנהלת או מנהל וועד הורים שדוחף את העניין הזה, ייפתחו עוד קבוצות. 
עירייה הראייה, יש בית ספר שיש בו שתי קבוצות. ויש בית ספר שנסגרה השנה קבוצה. לא כי לא רצו. כי ה

 לא רצתה. 

 התקשרת לברר את הפרטים ולשמוע את כל הפרטים בנושא. כי    :רועי גבאי

נכון. ביררתי. אני תמיד משתדל לברר, שאני מגיע מוכן, שמשהו    אלי מזוז:
 השתנה, לא השתנה. 

 מבורך. יאללה, אנחנו שחר,    :רועי גבאי

, כשאני הגשתי בקשה בנושא אני תמיד משתדל לברר. אני חושב, רועי   אלי מזוז:
פורמה, אמרת לי 'אלי, המקום הוא ועדת חינוך'. כיבדתי אותך, אמרתי לך אני מסיר, נותן רחינוך דתי 

את זה לוועדת החינוך. ואני חושב שההצעה היא מבורכת, אבל אני חושב שמקומה בוועדת חינוך, כמו 
לקצץ, לשנות, כדי להכניס את זה בתקציב  סוגיות אחרות שהבאת לוועדת חינוך, לדון אם כן, אם לא,

 הנכון. זו דעתי. אני לא חושב שזה המקום. 

 גם אני חושב כך.    עו"ד מאיר דהן:

 שחר?    :רועי גבאי

 אני מושך את ההצעה.    שחר סימנה:

מושך את ההצעה. אנחנו מתקדמים להצעה הבאה. תודה, שחר. אנחנו    :רועי גבאי
 כל מקרה. מקדמים את הנושא הזה ב
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הצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד תם ליפשיץ בנושא הצבת שלט 'ברוכים הבאים  .10
 צומת בן זכאי. –ליבנה' 

 תם, בבקשה. הלאה.    :רועי גבאי

ברוכים הבאים ליבנה. הרקע להצעה לסדר היום,  –הצעה לסדר יום    תם ליפשיץ:
יר. מסיור שערכתי במקום לאחר פניות תושבים, בעמרכזי הכניסה הדרום מזרחית היום מהווה צומת 

לעיר. או מהעיר. למותר לציין כי מדובר באחת עוזבים צומת בן זכאי חסר שלט המקבל את פני הבאים וה
הכניסות המרכזיות לעיר. מסיור שערכתי במקום עולה כי קיימות מספר חלופות להצבת שלט ראוי. 

הצבת השלט ואת הצורך בשלט ואת עיצובו כיאה לכניסה  בהתאם להצעתי כי ראש העיר יבחן את מיקום
ויציאה מרכזית לעיר. זהו. אני אוסיף גם בעל פה. זה נראה קצת תמוה שאחת הכניסות המרכזיות לעיר 

 מדרום, נעדרת שלט כניסה. זה לא מכבד וזה לא מכובד, בעיקר את העיר. 

 מת. צריך בשביל זה הצעה לסדר, תם? אני שואל בא   אלי מזוז:

   תראה, ההצעה כבר הוגשה. אז השאלה היא מיותרת. )מדברים ביחד(   תם ליפשיץ:

 חברים, מה קרה לכם? ...    משה חזות:

 התחלנו לשפוט כל אחד ...    :רועי גבאי

 אמרת שאין מחיר.  אני לא שמעתי פה מחיר. לא?   דורון מלכה:

 מה? לשים שלט?    :רועי גבאי

להנחתה. כן, לשלט. לא אמרנו מחיר, לא אמרנו כמה יעלה. איזה הרמת    דורון מלכה:
 שלט אתה רוצה. 

אין בעיה. אני לוקח את זה בשתי ידיים. לקדם את זה אגב מול מע"צ.    :רועי גבאי
זה בשטח שיפוט, בגלל שזה כביש ראשי, זה עם מע"צ, בשיתוף פעולה עם נתיבי ישראל. אנחנו נטפל בזה 

 כדי לקדם את זה. 

אני באמת שואל. יש כל כך הרבה נושאים בעיר. ... פרויקטים    לי מזוז:א
 שקיימים. אין לכם משהו חדש להעלות פה בהצעה לסדר? בעיות משמעותיות? ... 

אז לא צריך שלט. ... ברוכים הבאים ליבנה. סליחה, פתרנו את הבעיה.    דורון מלכה:
 ... 

 . ... תחבורה, מדובר על תמרור. כן, של נתיבי ישראל. בהחלט   :רועי גבאי

התוודעתי כרגע לאיזה משהו, שישנו שלט של כניסת שבת, שלט    דורון מלכה:
דיגיטאלי, שיש כבר בכניסה לעיר באותו מקום שם. אז תעשו 'ברוכים הבאים', תקלידו, 'ברוכים הבאים 

 ליבנה'. אין עם זה בעיה. 

ני רוצה לדעת, בהתאם להצעה אני רוצה אני רוצה רק לדעת, באמת א  ד"ר אהוד ויצמן:
 להקריא את מה שכתבת. 

 בשמחה.    תם ליפשיץ:
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בהתאם, 'הצעתי היא כי ראש העיר ומועצת העיר יבחן את מיקום   ד"ר אהוד ויצמן:
 השלט'. ראש העיר עכשיו יצא לצומת בכניסה הדרומית, 

 יותר מזה.  אני מכיר ראש עיר שאהבתי מאוד, שהיה עושה הרבה   תם ליפשיץ:

 ויבחן איפה יציב את השלט של 'ברוכים הבאים'. חבר'ה, באמת.   ד"ר אהוד ויצמן:

 חברים, זה שטח של מע"צ גם.    משה חזות:

 אם מגישים פה הצעה...   הצעה. )מדברים ביחד(אני מבין שהוגשה   ד"ר אהוד ויצמן:

ולם. הקואליציה כולם תמימי דעים שהם שותפים לחלוטין להכל. כ   :רועי גבאי
אצלנו, ואנשים פה תמימי דעים. אגב, גם אתה שותף. ... אלי טלפון, ולשאול לבקש משהו, והדבר הזה 
קורה. מלא. אותו הדבר כל אחד אחר. יש דברים שרוצים לעשות אותם ולהביא אותם למועצת העיר. יש 

. תבוא ותגיד 'תשמע, אתה דברים שלא. בחר חבר מועצת העיר להביא נושא למועצת העיר. נושא חשוב
יכול להציע הצעה אחרת, אתה יכול זה'. יש הרבה על הדרך. אנחנו גם ככה בתקופה שכולם מנסים להציע 

 הרבה הצעות שהן לא רלוונטיות. 

 התחושה היא זה רק למלא מכסות של הצעות. זה הכל.    דורון מלכה:

 ומה רע בזה? ומה רע בזה?    :רועי גבאי

 בסדר. זה המשחק. אז תגיד לשחק במשחק, הכל טוב. ...    דורון מלכה:

לא, בפעמים הקודמות, היו ששלחנו כמה פעמים, ויעל אמרה לי תבחרו.    אלי מזוז:
 אז בחרנו שניים. 

 יש לנו עוד מספיק הצעות.    דורון מלכה:

חבר'ה, תגידו תודה שאתם רק ארבעה, חמישה חודשים בדבר הזה. אני    :רועי גבאי
 ייתי ארבע שנים. ה

 והעלית כל מה שאתה רוצה. העלית כל מה שאתה רוצה.    דורון מלכה:

    עו"ד מאיר דהן:

 מה לגבי הרעיון של דורון? שיש שם כבר שלט אלקטרוני. 

למה, למה, יש שלט. משה, למה אתה אומר אין שלט? יש שלט. מלי,    דורון מלכה:
  -מלי, תגידי לו בבקשה למשה 

 אין שום שלט בצד דרום.    :משה חזות

 יש שלט, בכניסה, דיגיטאלי. יש שלט דיגיטאלי.    דורון מלכה:

 אה, של 'שבת שלום'.     משה חזות:

 מי בעד ההצעה של תם?   :רועי גבאי
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  רגע, שנייה. איפה התקציב נמצא?   אלי מזוז:

 לא, אני מצביע.    :רועי גבאי

 לא, שנייה. ...    אלי מזוז:

 מי בעד?    :גבאירועי 

 יש דיון. אני לא מבין למה אתה יוצא בצורה כזאת?    אלי מזוז:

 מי נגד? )נשמע סופר(. שישה. עבר. תודה.    :רועי גבאי

 :7/72/15החלטה מס' 
את ההצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד תם ליפשיץ לאשר ברוב קולות הוחלט 

  ת בן זכאי. צומ –בנושא הצבת שלט "ברוכים הבאים ליבנה 

 הצבעה:
רועי גבאי, רם שרון, תם ליפשיץ, יהודה דנינו, פאלי כהן, משה  )ה"ה:( 7בעד: 

 חזות, שחר סימנה. 
אהוד ויצמן, חיים מסינג, ירושלמית מאושר, דורון מלכה, אלי  )ה"ה:( 6נגד:  

 מזוז, מאיר דהן. 

 רוצים לדעת רק מאיפה התקציב.    דורון מלכה:

 פה התקציב? מאי   אלי מזוז:

מאיפה התקציב? לשילוט? מהשוטף של העירייה, יחד עם נתיבי ישראל    :רועי גבאי
 במידת הצורך. 

 תודה. תשובה מצוינת.    אלי מזוז:

 בבקשה.    :רועי גבאי

 עכשיו גם בג"ץ מתיישר.    תם ליפשיץ:
 

ירי נאות שז"ר, הצעה לסדר יום של חבר המועצה עו"ד דורון מלכה בנושא "תו חניה לדי .11
 העצמאות והצבעוני".

בבקשה. הצעה לסדר בנושא תו חנייה. שזה נושא של רשות התמרור    :רועי גבאי
 המקומית, שזה לא נושא אלי. זה גם בסדר. 

 רועי, רועי,    אלי מזוז:

 שאלה מצוינת. אנחנו נסביר.    דורון מלכה:

 אבל אחר כך כשאני אדבר, אתה תשתוק.    משה חזות:
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 אני לא אשתוק אף פעם. אני אף פעם לא אשתוק, תדע לך.    דורון מלכה:

 אתה תשתוק.    משה חזות:

לא כשאתה תהיה, אף פעם וגם היום אני לא אשתוק. ותקחו את זה    דורון מלכה:
 בחשבון. 

 כולם ידברו. יש לנו זמן לכולם, מקום לכולם.    :רועי גבאי

ק מה תהיה התוצאה. הרקע: עם ההתפתחות אנחנו יודעים בדיו   דורון מלכה:
הארגונית ותהליכי הבינוי והפינוי בשכונת נאות שז"ר, נוצר עומס חנייה ברחוב העצמאות מצומת 

חרמון, ואף עד היציאה לכפר הנגיד. בנוסף לכך, בסמוך לצומת, -הנשיאים העצמאות והצומת עצמאות
על מנת לרדת לקנות בהם. מסיבות אלה ומסיבות  ישנם עסקים המוכרים מזון ורכבים רבים חונים ברחוב

נוספות, דיירי רחוב העצמאות ודיירי רחוב החרמון והרחובות הסמוכים סובלים ממצוקת חנייה. כמו כן 
קיימת מצוקת חנייה קשה ברחוב הצבעוני. מוצע כי העירייה תקבע חנייה בתו חנייה במקטע הרחוב 

חרמון ורחובות נוספים הסובלים ממצוקת חנייה בנאת המדובר בצומת הנשיאים לעצמאות, רחוב ה
שז"ר. כמו כן תיקבע חנייה בתו חנייה ברחוב הצבעוני, ואני רוצה להסביר את דברי. יש עומס מטורף 
בשכונה הזאת. יש עומס מטורף בעקבות הבתים מסביב שהיו שם. יש שם בתי כנסיות שקיימים שם נכון 

וכל מיני דברים כאלה, שבאים בשעות שאנשים חוזרים לבית, אין להיום, שמייצרים כל מיני אזכרות 
להם חנייה. אולי בשעות המאוחרות יותר, אולי יכולים למצוא, בשעות האלה לא. אותו דבר לבעלי עסקים 
שנמצאים שם, ואנחנו חייבים גם לדאוג לבעלי העסקים, כן? אבל לעשות תו חנייה לאותם מספר בניינים 

 יהם, אנחנו חייבים לעשות את תו החנייה הזה. שאתה מחויבים כלפ

בנוסף לכל, אני הבנתי את התוכנית של משה, כשדיברנו על זה לפני שלושה, ארבעה חודשים. יותר 
 משלושה חודשים. 

 שעלתה והורדנו אותה כי זה עבר אליכם הטיפול.    אלי מזוז:

 זה היה לפני חודש, משה.    דורון מלכה:

 פגשנו? מתי נ   משה חזות:

  -בפברואר. היום אנחנו    דורון מלכה:

 אוקיי.    משה חזות:

בנוסף לכל ישנה חנייה למטה, ברחוב התבור. שעכשיו רוצה להפוך    דורון מלכה:
 אותה לכביש, שיוצא לשדרות עצמאות. אלה חניות שילכו והשכנים יאבדו אותן. יש פה שכנים גם בחוץ. 

שאם הייתם מגיעים לבית הכנסת ... הייתם רואים ויש מתחם גדול,    :רועי גבאי
 שיש מתחם מתוכנן, גם לרחוב הצבעוני, יש מתחם חדש מתוכנן גם לרחוב הזה. 

רועי, רועי, יש מתחם, גם יכולים להחנות במגרש של כצ'לה, וזה בסדר.    דורון מלכה:
. להגיד 'יש מתחם' זה הכי אנשים לא רוצים להחנות במתחם. אנשים רוצים לבוא מקניות ולעלות הביתה

  -קל. זה הכי לסתום את העיניים ולא לראות 

 לא, אתה תייצר מצב,    :רועי גבאי

אנחנו מייצרים מצב, כמו שקורה ברחוב האורן, כמו שקורה בכל    דורון מלכה:
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 מקום. 

 זה לא בא על חשבון מישהו. רועי, זה לא פוגע במישהו.    אלי מזוז:

 ה שיש תו חנייה. איפ   דורון מלכה:

שנייה רגע, מה משעולים  מה משעולים חווים עם תווי החנייה היום?    :דובר
 חווים כשנותנים להם רכב אחד בצד אחד של הכביש, למאבקים בין תושבים? 

אותו דבר בשדרות דואני, בצד שמאל. בצד ימין מותר. בצד שמאל    דורון מלכה:
.. ולכן, ולכן, אני חושב שכדאי, ולכן צריך לתת להם את זה. אנחנו אסור. יש במספר מקומות שאנחנו כן .

 זה מחובתנו. לא יכולים לשלוח אותם לשום מקום אחר. 

 תקשיב, דורון. עכשיו אני אדבר.    משה חזות:

 בבקשה.    דורון מלכה:

 אני יכול משפט?    אלי מזוז:

 וי נאות אחר כך. לא אמרת גילוי נאות, אבל אני אגיד את הגיל   משה חזות:

 משה, אתה קטנוני, הגילוי נאות שלך.    דורון מלכה:

הגילוי נאות, כי אני בקשר עם מוטי יום יום. והנה הוא פה והוא יודע    משה חזות:
 את זה. 

 אל תתחיל עם שמות. זה לא מעניין שמות עכשיו.    דורון מלכה:

  סליחה, דורון, אני מדבר עכשיו, בבקשה.   משה חזות:

  אני עונה. )מדברים ביחד(   דורון מלכה:

 אני שתקתי, לא דיברתי.    משה חזות:

גילוי נאות, כשאני בא למען התושבים, שתושבים דיברו איתי, אני    דורון מלכה:
 פשוט מציג, אני לא ... לעצמי. 

 עכשיו אני אדבר ותשתוק?  אוקיי. סיימת עכשיו?   משה חזות:

 כן.    דורון מלכה:

אחרי ישיבת מועצת העיר קבענו פגישה. הגענו, אהוד, אתה, ישבנו    ה חזות:מש
במקום והסברתי לכם לגבי תווי חנייה ומה התוכניות של תווי חנייה. אני רוצה לומר דבר אחד, שיהיה 

  -ברור. השולחן הזה זה לא מתפקידו לתת תווי חנייה, נקודה. סימן קריאה. תקשיב, דורון. אני מדבר 

 ... אנחנו דואגים לתושבים, נקודה.    ן מלכה:דורו

 מחר בבוקר, תקשיב,    משה חזות:
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 אבל תקשיב עד הסוף.    :רועי גבאי

מחר בבוקר יש ועדת תחבורה, שהיא הוועדה המקצועית, והיא בוחנת    משה חזות:
 תווי חנייה. היא בוחנת הכל. 

  -יש חוק עזר מקומי, שתיכף    :רועי גבאי

אני אסביר. מחר בבוקר, דורון, מישהו במועצת העיר יגיד אני רוצה    משה חזות:
  -. זה לא מתפקידה של מועצת העיר. מתפקידה של מועצת Xלתת תו חנייה לנכים לאדון 

זה נמשך לפני שלושה חודשים, כי אמרתם שתדעו תוך חודשיים. זה לא    אלי מזוז:
 קרה. 

 רגע, אלי.    משה חזות:

 עושים שני מתחמים של חניות.    :רועי גבאי

 אני אסביר.    משה חזות:

 לא אמרתי שלא. אני רק אומר. דיברנו לפני שלושה חודשים.    אלי מזוז:

 אני היום בצהריים,    משה חזות:

אני ... כנגד הפיתרון שאתם מציעים. אני יודע שמשה יושב לחפש חניות    אלי מזוז:
 חדשות. 

 ם. תן לו לסיי   :רועי גבאי

 נו, אז תן לו לעבוד.    רם שרון:

 משה.    אלי מזוז:

תראו, חברים. יש לנו בעיה. יש מצוקות חנייה בכל העיר. זה לא רק    משה חזות:
בנשיאים ולא בעצמאות. בכל מקום. אני רוצה להסביר דבר פשוט בנוגע לתו חנייה. אם אנחנו נותנים תווי 

עצמאות, אלון, זמיר, נשיאים. -כרמל-ומות לתווי חנייה. חרמוןחנייה ואנחנו עובדים עכשיו על כמה מק
הרבה מאוד מקומות. החלטנו לקחת את ההחלטה של אהוד, לקחת יועץ תנועה שיתכלל את כל הנושא 

החנייה בעיר. אני אסביר, ברשותכם, דקה מה זה תו חנייה. אנחנו לא יכולים לתת תו חנייה  של תווי 
ה לאזור. כדי שתו החנייה יעבוד כמו שצריך, היחס בין מספר יחידות הדיור לבניין. אני נותן תו חניי

תווי חנייה. אני גם צריך לתת לפחות שליש חניות  Xשקיימות באזור שאני נותן לחניות. כי אני חייב לתת 
וי חופשיות. בלי זה תווי החנייה לא יעבדו. אני אומר לכם מניסיון. אני היחידי הראשון בעיר שביצעתי תו

 חנייה אז במתחם רובינשטיין. 

בצד השני, מעבר לכביש. בבניינים מעבר לכביש יש חנייה בצד האחורי.    דורון מלכה:
  -יש להם מספיק חנייה לאותו 

  -משה, אני לא רואה סתירה    אלי מזוז:

 אתה יכול לתת לו להשלים אבל? אתה יכול לתת לו להשלים?   :רועי גבאי
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 ר. אבל שידבר לעניין. בסד   דורון מלכה:

מה זה לא לעניין? אתה יכול לתת לו להשלים? אני יכול להרים את זה    :רועי גבאי
  להצבעה ולהסיר את זה מסדר היום. אני מנהל דיון. אתה רוצה לתת לו לדבר?

 בבקשה.    דורון מלכה:

 תודה.    :רועי גבאי

עצמאות, חברך מוטי הצלם, חברים, לכן אני אומר. הנושא של מתחם ה   משה חזות:
 הנה הוא פה, שמצלם אותי, והוא מדבר איתי ביומיום. 

 לא צריך, זה לייב גם ככה.    :רועי גבאי

לא משנה, לא משנה. אני מדבר איתו ואני מסביר לו בדיוק כל יום, הנה,    משה חזות:
יה. אם אני לא יוצר עכשיו מוטי. שיפתח את הדלת ויסביר. אני מסביר לו לאן אנחנו הולכים בתווי חני

חניות, ואנחנו הולכים להוסיף חניות ברחוב החרמון שם, ברגע שנדע את הכמות, אז אני אתחיל עם תווי 
חנייה. אני לא יכול. לכן החלטנו שאנחנו לוקחים את כל הנושא של תווי החנייה במתחם של הכרמל 

ה, שיתכנן את זה. בלי זה אני לא זה. זה דברים חרמון, עצמאות, ונשיאים, כן? ולוקחים את זה ליועץ תנוע
 שלוקחים הרבה מאוד זמן. 

מקודם על פיילוט של עסקים, אמרתי רגע, מה מתכננים ומה עושים.    :רועי גבאי
 שנייה, שנייה. 

 לא אמרנו שזה לא נכון.    אלי מזוז:

זה משה שנייה. אני אסביר שנייה. ברשותכם. מלבד העובדה שאמר על    :רועי גבאי
חצי מילה, והסביר מבחינת החוק. אם תרצו שהיועצת המשפטית תסביר לכם, גם תסביר לכם את זה. 
בסוף יש רשות תמרור על פי חוק העזר. וראש רשות התמרור הוא אחראי על הנושא הזה ולא מועצת 

ם זאת אני העיר. אי אפשר לפתוח פה פתח להחלטות של השלכות רוחב, על נושא של תווי חנייה. יחד ע
אומר דבר פשוט. יש מצוקה. ולא רק שם. יש מצוקה בשכונות הוותיקות, בלא מעט מקומות, של חניות. 
ולצערי, גם כמות הרכבים פר בניין ופר יחידת דיור הולכת וגדלה. כי הפיתרון הממשי אורך הטווח זה 

זה בשטח. כל אגב הירוקה  תחבורה ציבורית. יחד עם זאת, אנחנו בשלב א' יצרנו מענה ואתם רואים את
שתוכננה בקפידה רבה. וכולל השכונות הוותיקות באלון עכשיו, שיצרו שלושה מתחמי חנייה, ומישור 

 הקטלב, והחירות. יש גם פרויקט שצפוי לצאת לדרך אוטוטו בצבעוני. 

 בצבעוני.    משה חזות:

וצים לתת מענה זה פרויקט שצפוי לצאת לדרך באזור החרמון. אנחנו ר   :רועי גבאי
לחניות. לתת סתם, סליחה על הביטוי, תווי חנייה, כשזה ייצור מריבות, מי כמונו יודעים שהיה לנו מקרה 
גם ברחוב הראשונים, שבסוף היחס שאתה מייצר כמות רכבים על כמות חניות, יוצרת אינטריגות 

 ר. כי הם מתחרים על אותו שטח. על אותו דבואלימות בין תושבים. ממש כך. 

 כשעושים את זה ללא שיקול דעת, אז זה לא ...    אלי מזוז:

כשאתה מיטיב עם רחוב אחד, או פוגע עם רחוב שני שהוא הגב שלו, או    :רועי גבאי
להיפך. יוצר מצב שאין מספיק חניות במתחם. אחרי שנייצר חניות, אחרי שנבין את הכמויות והמספרים, 

 , ברחוב הצבעוני, אם אני זוכר נכון
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  -אתם גם פותחים פתח אבל גם מייצרים    אלי מזוז:

 מייצרים חניות ביציאה ...    משה חזות:

רק אחרי שאתה מייצר חניות, אתה יכול ללכת לפתרון כזה. כי פתרון    :רועי גבאי
 כזה כרגע של תווי חנייה נקודתיים, יוצרים מצב שזה לא ישרת אף אחד. אין מספיק חניות. 

קודם כל זה ישרת את אותם תושבים ואת אותה שכונה. לגבי הנושא    דורון מלכה:
 של שליש, יש את כל הצד השני של הכביש, שכל הבניינים פונים כלפי פנימה, ואין לך שום פיתרון. 

   סלח לי, דורון. אתה לא )מדברים ביחד(   משה חזות:

 אני מכיר.    דורון מלכה:

יו הדברים אותו דבר, סליחה. אתם לא העליתם לפני חמישה חודשים ה   משה חזות:
 את הנושא, אפילו לא ידעתם מזה בכלל. 

 לא הבנתי מה אתה רוצה להגיד פה. ...    דורון מלכה:

 לא, אני אסביר.    משה חזות:

 אז היום יש מישהו, אז תפתור, אין בעיה.    דורון מלכה:

 אני לא צריך את מועצת העיר, ...    משה חזות:

זה לא נכון שמעבר לכביש יש להם מספיק חניות בפנים. אין להם    מאיר דהן: עו"ד
 מספיק חניות. 

 אין מספיק,    דורון מלכה:

 ואם אתה תיתן לצד השני להחנות להם שם, יהיה שם, זה לא הוגן.    עו"ד מאיר דהן:

ך לא, תקשיב, בשום מקום אין מספיק. זה לא זה. אבל מה? כשיש ל   דורון מלכה:
  -אופציה להחנות 

 לא ... את הצד השני של הכביש בשביל לתת להם ...    עו"ד מאיר דהן:

 ואתה מסתכל רק על הצד שלך. אתה לא יכול. ...    דורון מלכה:

 אני רוצה להתקדם.    :רועי גבאי

 יש שם חניות בסך הכל לשלושה בניינים. ...    דורון מלכה:

 . כן, בבקשה, במשפט   :רועי גבאי

תושבים שני דברים, אחד קצר, כדי שאני לא אפספס אותו. כן ביקשו    אלי מזוז:
לומר מילה, אם אפשר לאפשר להם אני חושב שזה יהיה ראוי. אבל אני כן אומר דבר כזה. אני שומע מה 

פנוי לתושבים כלליים. ויחס מסוים  X, להשאיר Xשיקול דעת ואיזון בין כמות שצריך לתת שנאמר, שזה 
שצריך לבדוק כמה נותנים לאור זאת חניות לתווי חנייה. אני אפילו אומר דבר כזה. אנחנו יודעים היום, 
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לפני שאישרתם עם יועץ תחבורה, יועץ לא יודע מה, שייתן חוות דעת על החנייה, אנחנו יודעים כמה 
על המינימום, שגם ככה תושבים יש לנו היום בבניינים וכמה מינימום אנחנו יכולים לתת. אני אומר, לכו 

ייכנס בתוכנית של יועץ התחבורה. ככה שזה לא עושה משהו שהיועץ התחבורה יגיד לך 'עשית משהו לא 
נכון'. לך על המינימום לטובת התושבים. מדובר בשעות ערב. מדובר באנשים שבאים ורוצים להחנות ליד 

חר כך המינימום גם ככה ייכנס בתוכנית הבית ולעלות לדירה שלהם. לכו על המינימום לתת להם מענה. א
שלכם, בגלל שזה מינימום. אם אתה תלך על יותר אתה כאילו בעד או נגד. יגידו לך 'אתה לא עובד תקין, 
אתה לא עובד כמו שצריך'. שנייה, משפט אחרון. הנושא כאן שוב, מכיוון שאנחנו הגשנו לפני שלושה 

כנית'. האנשים, אתה יכול לצפות, זה מוקלט. באמת חודשים ונאמר  לנו 'תוך חודשיים תהיה תו
  -התכנסתם, אני אומר שאתה לא עובד. אני האחרון 

  -אתה יודע שעובדים בכל העיר    רם שרון:

 שנייה, שנייה.    אלי מזוז:

 זה לא משהו שהזניחו אותו. אני בדיוק אמרתי את המשפט הזה,    רם שרון:

 ה ברחוב האלון בשעה ארבע. אני בא בדיוק מפגיש   משה חזות:

בדיוק אמרתי את המשפט הזה. בדיוק אמרתי את מה שאמרת. אמרתי    אלי מזוז:
אני יודע שאתם עובדים. אני ישבתי איתך אישית להראות לך עוד מקומות. אבל אני לא רוצה, ואנחנו 

 ך בעבודה עם היועץ. מדברים אחד עם השני. אבל לתת את המינימום לתושבים, שזה גם לא פוגע לך אחר כ

 חברים, שורה תחתונה.    :רועי גבאי

 הצעה לסדר, זה לא מקובל במועצת העיר. אני מבקש רק ... נקודה.    משה חזות:

משה, חבל שככה אתה לוקח את הדברים האלה. חבל שאתה מתייחס    דורון מלכה:
יום לעשות את הדברים  אלה תושבים שאתה רצת אליהם יום ככה לתושבים האלה. )מדברים ביחד(

 האלה. 

 דורון, שנייה.    :רועי גבאי

אמרתי את זה גם פעם קודמת, אני אומרת את זה גם הפעם. אין  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
 ... זה הוראות חוק עזר חנייה.  -למועצת העיר סמכות לדון 

העיר אין דורון, שמענו. קיימנו דיון. יחד עם זאת אני אומר למועצת    :רועי גבאי
זה משהו בתמרור. אנחנו ערים למצוקה ונמשיך לעבוד כדי לפעול בנושא הזה. אתה סמכות לדון בזה. 

 יכול למשוך, אלא אם כן אתה לא מושך. 

  -לא, משכנו פעם קודמת כי    אלי מזוז:

אני מציע להסיר את ההצעה מסדר היום. זה מה שאני מצביע עליו.    :רועי גבאי
 דר היום. להסרת ההצעה מס

יכול להסיר אותה. לפני אתה יכול. לא לא, אחרי שהיא נקראה אתה    אלי מזוז:
 אתה לא יכול אחרי. 

 רגע, נשמע את היועצת המשפטית, רק רגע.    תם ליפשיץ:
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 בחרתי להקשיב. אני מציע להסיר את ההצעה מסדר היום.    :רועי גבאי

 ה, אתה יכול לעשות את זה לפני ההצע   אלי מזוז:

בתום ההתנגדות. ואני שמעתי כאן התנגדות לדון בהצעה לסדר היום.  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
  -אז רשאים 

 דנו בה. ...    אלי מזוז:

  אמר ראש העיר מראש ... )מדברים ביחד( אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 תן לה לדבר, להשלים את המשפט.    :רועי גבאי

 לה לטעות ולהטעות את האנשים. טובה, את לא יכו   דורון מלכה:

 חוות דעת אחרת, בבקשה, טובה.    :רועי גבאי

 אמר ראש העיר שאין סמכות למועצת העיר לדון בהצעה הזאת.  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 אחרי שדנו בה. בסדר.    דורון מלכה:

ולכן יש לכם לא דנו בהצעה. לא דנו. גם אמר ראש העיר שאין סמכות,  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
 אחת מארבע אופציות. 

 תן לה לסיים אבל! קצת כבוד!    :רועי גבאי

יש לכם אחת מארבע אופציות. אחת, לא לכלול את הנושא בסדר היום,  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
להוסיף את הנושא לסדר היום, לקיים את הדיון עכשיו בסדר היום הזה, לכלול את הנושא בסדר היום 

 ת או להעביר את ההצעה לדיון בוועדות המועצה. של ישיבה אחר

אני בוחר להסיר את ההצעה מסדר היום. מי בעד? מי נגד? ההצעה    :רועי גבאי
 הוסרה מסדר היום. תודה רבה. 

 :8/72/15החלטה מס' 
ברוב קולות להסיר את ההצעה של חבר המועצה עו"ד דורון מלכה בנושא הוחלט 

 העצמאות והצבעוני" מסדר היום.  "תו חנייה לדיירי נאות שז"ר,

 הצבעה:
רועי גבאי, רם שרון, תם ליפשיץ, יהודה דנינו, פאלי כהן, משה  )ה"ה:( 7בעד: 

 חזות, שחר סימנה. 
אהוד ויצמן, חיים מסינג, ירושלמית מאושר, דורון מלכה, אלי  )ה"ה:( 6נגד:  

 מזוז, מאיר דהן. 
 

  – כל הכבוד לכם   דורון מלכה:
 
 

 ה לסדר יום של סגן ראש העיר מר אלי מזוז בנושא "טיפול ברחובות פנימיים בעיר".הצע .12
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 ההצעה הבאה, אלי מזוז, בבקשה.    :רועי גבאי

 טיפול ברחובות פנימיים. בעיר יבנה ישנם,  –הצעה לסדר היום    אלי מזוז:

   רגע, משה. משה. )מדברים ביחד(  ד"ר ירושלמית מאושר:

 מתנצל. מועצת העיר ... אני    :רועי גבאי

 מועצה. חבר נבחר טובה, וחברים. קיבלנו עכשיו הודעה שליאור דדוש   ד"ר אהוד ויצמן:

 משה, זו לא הצעה. ... תנו לטובה. טובה לא מספיקה לענות.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 אוקיי, אז שתענה. סבבה. הוא קופץ כל הזמן.    משה חזות:

מסמך לכבוד, מי. אני רואה פה חלק. תארגנו לי את לא, יש את ה   :רועי גבאי
 המסמך. 

 משה, תגיש לי את זה בכתב.   ד"ר ירושלמית מאושר:

הרסתם אותה, ירושלמית. הרסתם אותה, את 'יבנה שלנו'. לא    משה חזות:
. השארתם בה כלום. אני המייסד של 'יבנה שלנו', אני. אני. אני וגוב ארי, עד לפני חמש שנים חתומים

 הרסתם אותה. 

שנייה. טובה בודקת במשרד הפנים לוודא רק את האותנטיות של זה.    :רועי גבאי
בשמחה. אם הוא מקבל את האישור של משרד הפנים, בשמחה. אין שאלה בכלל. רק לוודא. בינתיים 

 אנחנו עם הצעה לסדר יום נוספת. בבקשה. 

 ים בעיר. הצעה לסדר היום: טיפול ברחובות פנימי   אלי מזוז:

 אם משרד הפנים מגיע עכשיו, אנחנו לא ...    :רועי גבאי

 להיפך, אתה צריך לכבד את זה. להגיד לו מזל טוב. ...  למה?   דורון מלכה:

אני רק מבקש שלא יהיה מצב שאנחנו עוברים מישיבה מן המניין שלא   ד"ר אהוד ויצמן:
 מן המניין, לפני שאישרנו אותו. 

ן בעיה. מובן. אם צריך לקחת הפסקה של חמש דקות עד שהיא תקבל אי   :רועי גבאי
 תשובה, נקבל. 

 יש פה הצהרה מוכנה?    משה חזות:

לא, היא תכניס את זה. הכל בסדר. מה נשאר לנו? ישיבה אחת. חבר'ה,    :רועי גבאי
 לא שווה בכלל את הדיונים. כן? 

נה ישנם רחובות צדדיים/ בעיר יבטיפול ברחובות פנימיים בעיר:    אלי מזוז:
פנימיים אשר בהם מעברים להולכי רגל , כגון רחוב האלון פינת השקמה והשושנים פינת שבזי. ברחובות 
פנימיים אלו שבין הבניינים סידרה העירייה בעבר אבנים משתלבות אך זמן רב עבר מאז ונזקי הזמן נתנו 

ותיות חלקן שקעו, חלקן עולות מעלה, חלקן את אותותם גם ברחובות אלו. הלבנים המשתלבות לא בטיח
ישנם גרמי מדרגות לא בטיחותיים וברחובות אלו הזנחה וכו'. יש גם כללים אחרים רבים.  אינן יציבות
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ועזובה כשהעירייה מתעלמת וטוענת כלפי התושבים והדיירים כי הרחוב הפנימי באחריותם בלבד. מנגד 
 ית. לסגור אותו בפני הולכי רגל ולמנוע מהם פגיעה אפשרהעירייה סוברת שאין זכות לתושבי הרחוב 

כי מועצת העיר תמליץ לראש העיר לטפל  יר למה אני מתכוון, כדי שלא תטעו, מוצע, ואני גם אסבמוצע
ברחובות פנימיים על מנת למנוע חס וחלילה פגיעות לאור המפגעים הקיימים בשטח וכן לתת מענה לדיירי 

 ו.ן להולכי הרגל מרחבי העיר המשתמשים ברחובות אלמים מיסים וכלהרחוב המש

אני אסביר. אני תקופה מסוימת מנסה לפעול ביחד עם תושבים, לפני שפניתי הלאה, לכאן, לבקש סיוע 
בעניינים הללו, ברחובות הללו. התשובה שקיבלתי, הרשמית, וגם בדקתי לראות שאכן, אבל לא משנה,  

קי, התשובה הרשמית והחוקית אומרת לי כך: אלי, אלו הם רחובות מראים להם, יש להם בעצם עיגון חו
שבסמכות הדיירים. ואז לנו העירייה אין לנו אפשרות בעצם להיכנס לשם ולטפל ברחובות האלה. שאלתי, 
אמרתי אוקיי, חזרתי לתושבים עם התשובה. והם אמרו לי 'אוקיי, הבנו. אסור להם, זה שלנו'. אנחנו 

 -נגדר 

  -... שטח פרטי    :רועי גבאי

אני מסביר מה עברתי. בסדר? אני מסביר את התהליך שעברתי, בכדי    אלי מזוז:
לשתף אתכם. אמרו 'כרגע האבנים כאן שבורות. יש כאן שקיעה. מישהו ייפגע ואנחנו ניתבע. כי זו אחריות 

 שלנו. אז אנחנו נסגור עם גדר ואנחנו נסגור את שלנו ונשפץ את שלנו'. 

 שטח פרטי פתוח. הוא לא סגור.    ות:משה חז

צודק. ועניתי את זה. אמרתי 'חבר'ה, אתם לא מוכנים', התשובה    אלי מזוז:
שלנו'. לא יכולים, אתם לא יכולים,  –המשפטית היא 'לא משתתפים'. הדיירים אמרו 'אנחנו נסגור. שלנו 

. זאת אומרת אנחנו, ואני לא כמו שאמרתם, בדיוק. זה שטח שצריך להיות פתוח למעבר להולכי רגל
מאשים אף אחד כי זה החוק, לא את כבוד ראש העיר ולא אף אחד מחברי מועצת העיר ולא את היועצת 

לא בא בטענה, זאת המציאות. המציאות היא שיש רחוב פנימי. מה המשפטית שאומרת את החוק עצמו. 
, אתם תשאירו אותו פתוח. ומי שהחוק יצר, שאנחנו תופסים את התושבים משני הצדדים. מצד אחד

שיעבור, יקרה לו משהו, זה על אחריותכם. מצד שני, אנחנו לא יכולים לגעת בזה. אסור לנו. עכשיו, שאלתי 
ואמרתי, ואז שאלתי והקשיתי. אמרתי אוקיי, הבנתי את התשובה, קיבלתי. לא באחריותך. זה החוק. את 

אמרתי אבל שנייה. אנחנו בעבר כן שיפצנו. כן נכנסנו  אומרת לי מה המציאות, זה ככה. אין מה לעשות.
עם שיפוץ, עם אבנים, עם פה, עם שם. עשו להם בעבר, סידרו להם בעבר. איך זה היה אפשרי, שאלתי? 
אמרו לי 'אלי, נכון, אסור אז, זה שלהם לטפל. אבל אנחנו יכולים לפנים משורת הדין לבוא ולסייע. וזה 

 וכנית עם משרד השיכון, לעשות את הריצוף, לבנות ולסדר'. באמת מה שעשינו, כחלק מת

 עכשיו משרד הפנים מעביר את זה ...  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 ישיבה נפרדת? או העלאה לסדר?  איך זה, ישיבה מן המניין?   :רועי גבאי

 ישיבה מן המניין.   ד"ר אהוד ויצמן:

 בואו נסיים את הדיון ואז.    :רועי גבאי

 רגע, אז הוא מאושר?   אהוד ויצמן:ד"ר 

 רגע, הוא יכול להצביע איתנו עכשיו?    דורון מלכה:

 חברים, בואו נגמור את זה.    משה חזות:
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נגמור את הסעיף, אחרי זה בשמחה. לא הבאנו הרמת כוסית אפילו. נדע    :רועי גבאי
 מראש, נו, כן. 

ט הצגתי את התהליך שעברתי טובה, אני רק כדי, לא היית. אני פשו   אלי מזוז:
 בהצעה לסדר מולך. זאת אומרת את הבירור, היא לא היתה. 

הוא מדבר על שפ"פ. שפ"פ יוצר מצד אחד מניעה לתקן את הדבר הזה,    :רועי גבאי
 מצד שני הוא לא יכול לסגור את זה. בסדר? ..

  -שנייה, שנייה. תני לי    אלי מזוז:

 תמשיך.    :רועי גבאי

הסברתי שנוצרה מציאות כזאת שהיא לא באשמתנו, לא אז אני    ז:אלי מזו
באשמת אף אחד כאן. ומצד שני כן הבנתי, תוך כדי הבירור, שיש לנו את היכולת לפנים משורת הדין 

 להיכנס ולסייע. כפי שעשינו בעבר. וזוהי בקשתי. היות והסמכות היא בידך, כבוד ראש העיר, 

 ה דבר? איפה עשינו כז   :רועי גבאי

 מה? האבנים המשתלבות בכל הרחובות הפנימיים הללו,    אלי מזוז:

  -רק אם מדובר    :רועי גבאי

שנייה, שנייה. רחוב השושנים, לדוגמה. היה גם מקרה של שקע שם    אלי מזוז:
הביוב, והעירייה באה וסידרה, לפנים משורת הדין. היתה פנייה לראש העיר. בסמכותו ובכוחו של ראש 

 העיר, גם טובה, בשיחה שלי איתה אמרה את זה. בסמכותו ובכוחו של ראש העיר לתת מענה נקודתי, 

 ולהשית את העלויות על הדיירים.    :רועי גבאי

 אלי, אלי, אני רק רוצה לומר משפט.    משה חזות:

 רגע, רגע.  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא

 או נתקדם. אבל שנייה. תנו לטובה להתייחס ובו   :רועי גבאי

משפט, כי הוא אמר לי משפט. אתה צודק שישנן אפשרויות של השתה.    אלי מזוז:
 אפשרות שלא השתנו. אנחנו עשינו. העירייה עשתה בעבר. ויש 

 טוב, תן רגע לטובה.    :רועי גבאי

נקצר. חצי שעה של דיון רק אחר כך. לעירייה יש סמכות לבצע עבודות  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
שטח הציבורי, בשטח שבבעלותה. בשטחים פרטיים, גם אם הם שטחים פתוחים והם למעבר כזה או ב

אחר, אין לנו סמכות ואין לנו אפשרות להשקיע. אנחנו לא חברת האחזקה של הדיירים. בצורה קצת 
אנחנו מוקצנת. נכון, במקרים קיצוניים של חס וחלילה מפגע כזה או אחר, יש סמכות בחוקי העזר. עשינו ו

עושים בזה שימוש. שנייה, שימוש פרטני. זו לא הסמכות של מועצת העיר להחליט אלא של ראש העיר, 
לפי ההוראות של חוק העזר. ואנחנו עושים את זה כעניין שבשגרה. זה לא מובא לידיעתכם, כי זה עניין 

 ניהולי, פרורגטיבה רגילה של ראש העיר. שנייה. 

 לה להשלים. שנייה, תיתן    :רועי גבאי
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גם פה, במקרה הזה, אם וככל שיהיה צורך, לא רק במקרה הספציפי,  אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
זה כמו בכל מקום אחר ברשות. זה נעשה, עושים את זה. אין סמכות למועצת העיר לדון בהצעה לסדר יום 

 הזו, ואני אבקש להסיר אותה מסדר היום.  

לך שני דברים. אחד, בהתייחסות למה שאמרת,  אז אני רק רוצה לענות   אלי מזוז:
שהעירייה עושה את זה באופן קבוע. אז התשובה היא, לצערי בעקבות הפניות החוזרות ונשנות שלי 
וכיתותי הרגליים שלי בשביל התושבים, גם למחלקת הנדסה, ולברר באמת, לא כדי להתנגח, וגם אליך 

  -ן אנחנו יכולים כדי לברר באמת את העמדה החוקית, נאמר לי שכ

 ... להתייחס. חבל על הזמן. בוא תיתן לי להתייחס.    :רועי גבאי

 סליחה. אני מגיע לפה פעם בחודש.    אלי מזוז:

בבקשה. אבל אתה חוזר על אותם דברים, אלי. אתה חוזר על אותם    :רועי גבאי
  -דברים. נתת הרצאה 

 אבל היא לא היתה פה.    אלי מזוז:

היא לא היתה. היא לא שמעה בדיוק כל מה שאמר. היא לא היתה פה    :דורון מלכה
 ... לשמוע את מה שיש לו להגיד. 

 בבקשה, אלי.    :רועי גבאי

והנושא הזה אחרי בירור, וגם בשיח איתך. איך אמרת עכשיו? העירייה    אלי מזוז:
לתת מענה, והיא עושה את יש לה את הסמכות לעשות נקודתית במקומות של מפגעים ומקומות שיכולה 

זה. שנייה, שנייה, ראש העיר. והיא עושה את זה מתוקף כוחו של ראש העיר, במקומות מסוימים, 
 נקודתית איפה שצריך, כדי למנוע מפגעים. זה מה שאמרת, נכון? יפה. שנייה, יפה. 

ם, שידאגו אם אתה כל כך דואג לתושבים, אולי תנסה גם לפנות אליה אלטמן:-עו"ד טובה שפירא
 לרכוש הפרטי שלהם. העירייה היא לא חברת אחזקה שלהם. 

 סליחה, טובה, טובה, טובה.    אלי מזוז:

 אלי, אני רוצה לסיים את זה.    :רועי גבאי

התושבים האלה משלמים מיסים. אני ועוד רבים אחרים משתמשים    אלי מזוז:
נים, יושבים אנשים, יש ברחוב האלון אנשים במעברים האלה. העירייה גובה מהם מיסים. הם משלמים ש

נכים, שלא יכלו לבוא לפה היום ורצו לבוא לפה היום בגלל הסיפור הזה. מבוגרים, שנמצאים ברחוב כזה 
של עזובה. ששילמו מיסים כל חייהם, ואנחנו לא מדברים אפילו על תיקון של עזובה. אנחנו מדברים על 

 עניינים בטיחותיים. 

 אני יכול, בבקשה, ברשותך, להתייחס?   :רועי גבאי

ולכן, אני מסיים, אני בעקבות השיח איתם, בעקבות הבנה שמדובר    אלי מזוז:
בתוקף סמכותו של ראש העיר, ההצעה היא שמועצת העיר תמליץ לראש העיר לקחת את הדבר הזה 

אמרו לי 'סטופ'. לכן הבאתי בידיים, ובנקודות האלה לטפל. איפה שנכשלנו, כולל אני, מול גורמי עירייה, ש
את זה לכאן. כי תמיד נתקעתי. וגם נקודתית לא טיפלו בדברים שבטיחותית לא נמצאים שם עד היום. 

 ויש תלונות. אני יכול להראות. 
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 אתה נכנס לתחום פרטי. מחר בבוקר תביעה.    משה חזות:

יש פה דברים  אלי, אני אגיד מהתחלה. זה לא בסמכות של מועצת עיר.   :רועי גבאי
ומקומות, אגב, של התחדשות עירונית, מה שאנחנו עושים לא מעט פעמים, ומכניסים את המנהלת 
להתחדשות עירונית, ופועלים מול היזם, שחלק מהתפקיד שלו זה לייצר שם את כל ההתחדשות העירונית. 

ואני אכניס את זה לסיור  והוא כבר מראש נכנס ונותן מענה נקודתי רלוונטי. ככל ויש שם מפגע בטיחותי,
מבחינתי בהקדם, ככל שיש שם מפגע בטיחותי, אנחנו נפעל לתקן את הדבר הזה. אם המשמעות היא 
להשית את הדבר הזה על תושבים זה כבר שאלה אחרת, שאנחנו נצטרך לבדוק. היתה דוגמה של שתי 

רים, ואמרנו להם רגע לפני שאנחנו חומות, בנאות בגין. כרגע שהיו מטות לנפול. ואנחנו הוצאנו מכתב לדיי
נפעל, זה בשטח הציבורי, נוטה אלינו. לקחו הוועד, באחריות מלאה, ואמרו 'אנחנו מטפלים בדבר הזה', 
בתהליך הסדרה מולם והם לוקחים את האחריות על הדבר הזה. גם כאן היה מקרה של ביוב לא תקין 

מנהל מנהלת התחדשות עירונית לרתום את היזם ברחוב האלון. של נזילות ופיצוצים מדי פעם. הצליח 
 יחד איתנו, יחד עם התאגיד, כדי לתת את המענה, כי אנחנו לא יודעים כמה זמן ייקח הפינוי בינוי. 

 מתחם של היזם?    אלי מזוז:

 היזם העתידי, שכבר יש לו מה שנקרא זכויות על הקרקע,    :רועי גבאי

 בפינוי בינוי.    משה חזות:

אז אנחנו, את הדברים האלה גם אפשר לייצר. בטח במקומות כאלה.    :באירועי ג
אני מוכן ללכת לסייר במקום, לבדוק את הנושא הזה. ככל שאני יכול להפעיל את סמכותי, אני אפעיל את 
סמכותי בנושא, כדי עוד פעם, אמרתי, או דרך התחדשות עירונית, או דרך מפגע או דרך אחרת. כרגע אני 

לא לדיון של מועצת העיר. אתה רוצה בכל זאת להצביע? ואני אומר לך, מבחינתי להסיר את זה  אומר זה
 מהדיון. אני חושב שנכון וראוי שתיתן לי להמשיך לעשות את העבודה. 

קודם כל תודה על התשובה וההתייחסות המכבדת. היות ואתה באמת,    אלי מזוז:
באתי ודיברתי על שיפוץ עכשיו, במרחב באזור פנימי של דיירים. אני חושב שאנחנו רואים עין בעין. אני לא 

אלא באמת דיברתי נקודתית על נושאים של מפגעים. והיות שאנחנו רואים עין בעין את העניין הזה, אני 
 אשמח שנצביע בעד, כי זו המלצה אליך. נותנים לך את הקרדיט. 

ר. מועצת העיר לא יכולה אבל זו לא הצבעה בסמכותה של מועצת העי   :רועי גבאי
לבוא עכשיו על כל שפ"פ ועל כל שטח פרטי לבוא ולדון בו. זה דורש איזושהי מדיניות ארוכה. אנחנו שנים 
התעסקנו בדבר הזה. גם אני בדבר הזה. והבנו את הסוגיות המורכבות האלה. אי אפשר לבוא ולכל רחוב, 

ו, ואנחנו לא יכולים להכניס את מועצת העיר לפן לכל שטח פרטי וכל חצר להתעסק בה. זה כל מקרה לגופ
 רחב שכזה. בגלל זה אני אומר, 

הוא לא מדבר על רחוב מסוים. הוא רק רוצה לבוא להמליץ לראש העיר    דורון מלכה:
 על הדבר הזה. הוא לא מדבר על רחוב מסוים על משהו. לא משהו באופן כללי. 

 להצבעה. הצעה שלי,  אני מציע לא להעלות את זה   חיים מסינג:

אני אסביר לך את החשש שלי. ואני מדבר איתך, אני לא עכשיו מתווכח    אלי מזוז:
 לא שמעתי. לא שמעתי.   איתך. )מדברים ביחד(

 תסיר את החשש מעליך, הכל בסדר.    שחר סימנה:

אז אני אסביר, ואז אתה תגיד לי אם אני צודק או לא צודק. כשאנחנו    אלי מזוז:
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יאים נושא, ואני אתן לך דוגמה פשוטה. כשאני ביקשתי לקיים פורום חינוך דתי, אמרת לי, בישיבה מב
הראשונה או השנייה זה היה, 'אלי, יש ועדת חינוך. אתה חבר בוועדת חינוך'. משה קפץ ואמר. כיבדתי 

ועדת חינוך'. את האמירה. אמרתי 'ראש עיר חדש, נבחר, הוא מבקש. אני מוריד, מסיר, מכבד, נגיע לו
הלכת והקמת פורום חינוך דתי בנפרד, שאני לא חבר בו. זכותך. אחלה. במקביל לזה שאני הסרתי, בגלל 

 בקשתך, את ההצעה. 

הגיע לוועדת חינוך. נדון בוועדת חינוך. זה שקמה תת ועדה להתעסק    :רועי גבאי
 בנקודה ספציפית, מה הבעיה בזה?

זה מה שאני ביקשתי. אמרתי, הבעיה הראשונה היא לא, אין שום בעיה.    אלי מזוז:
 שכשאני ביקשתי לעשות את זה, אז ביקשת ממני בצורה מנומסת להסיר, והסכמתי. 

 אבל זה הגיע לוועדת חינוך. כמו שסיכמנו.    :רועי גבאי

אם אני הסרתי את הדבר, וזה קרה בדרך אחרת, ובצורה ש... בצד, זה    אלי מזוז:
כותך וזה בסדר. כשדורון בא ומביא הצעה לסדר בנושא של תווי חנייה, וביקשתם פוליטיקה. זאת ז

שנמשוך אותה, כי עוד חודשיים, וזה מוקלט, אם צריך אתם יכולים לבדוק, תינתן כאן תשובה ראויה. 
 דורון משך את ההצעה. 

 נכון.    :רועי גבאי

 לבקשתכם. כי אנחנו רוצים לעבוד.    אלי מזוז:

 נכון. והנושא נבחן. והנושא נבדק.    :רועי גבאי

 וישבו ביחד ודיברו. ונפגשו.    אלי מזוז:

ויש לזה משמעויות הרבה יותר גדולות בעיר. ויש לזה ... רחב,    :רועי גבאי
  -שכשבוחנים בעבודת מטה רלוונטית, רואים דברים הרבה יותר 

ל איום, חלילה וחס, שנייה, אם אתה תגיד לי עכשיו, ואני לא בקטע ש   אלי מזוז:
או לא בקטע של לסגור אותך באיזושהי משבצת. אני לא בא עכשיו לטובתי, כי אני גר ברחוב ראשי, אין 
לי בכלל ריצוף, אין לי בכלל אבנים משתלבות אפילו. יש לי חול. עזוב. יש כאן, באמת, אני אומר לך, 

', אמרו לי 'אלי, אנחנו נצפה. להגיע כשהגעתי לרחובות האלה, וביקשתי מתושבים, אמרתי להם 'תצפו
. אנשים שגרים, מבוגרים, שחלקם אפילו כבר לא משלמים מיסים הם 'אנחנו לא יכולים, אנחנו נכים

 וזה דבר שהוא כואב. משה ואתה מכירים את יבנה, שילמו כל חייהם. 

רגע, זה פניות שעברו לראש העיר כל הדברים האלה, והוא אמר לכם    תם ליפשיץ:
  א והחלטתם להביא את זה לפה? על הראש שלו?ל

 אז אני אענה לך. תודה על השאלה. אני אענה לך.    אלי מזוז:

 שאלתי את זה מהלב.    תם ליפשיץ:

 אתה רוצה להצביע, נצביע.    :רועי גבאי

 לא, לא, תם שאל שאלה מצוינת. אני רוצה להתייחס בכבוד.    אלי מזוז:

 כבר כועסת עלי, אבל בסדר. בוא, אשתי    תם ליפשיץ:
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 לא, אתה שאלת עכשיו, כפרה.    אלי מזוז:

 לא, אין בעיה.    תם ליפשיץ:

אני אענה לך. אני לא פניתי ראשון. התושבים פנו כמה וכמה פעמים,    אלי מזוז:
לפני כמה חודשים, למוקד של העירייה. וקיבלו אותה תשובה חוזרת ונשנית. בעקבות זה שהם קיבלו 

ה תשובה חוזרת ונשנית, 'זה לא בסמכותנו, זה לא בתפקידנו', פניתי לברר. אמרה לי כבוד היועצת אות
המשפטית היקרה, 'אלי, לא יהיה. לא בסמכותנו. ביררתי ככה, ביררתי ככה, ביררתי ככה, ביררתי ככה'. 

 בסדר? עד שהגעתי להבנה, בעקבות הדרכתה, שמדובר בסמכות ראש העיר. 

 ל הוא אמר שהוא יצא לשטח. אב   רם שרון:

  -רגע, רגע, בוא אולי    תם ליפשיץ:

אז אנחנו, אחרי שהבנו את זה שבוע שעבר, סוף סוף אחרי כל התהליך    אלי מזוז:
הארוך הזה, פינג פונג הזה שאני עברתי מאחד לאחד, הבנו. אמרנו אנחנו רוצים להביא את זה, שהדבר 

דיים האלה ומה שהתושבים האלה עוברים. ואני לא מדבר על יקבל את הזרקור הנכון לרחובות הצד
  -קישוט ועל פרחים עדיין. אני מדבר באמת 

אבל אלי, שאלתי אותך אם העברת את זה לראש העיר והוא זרק אותך    תם ליפשיץ:
 מכל המדרגות? 

 הנה, העברתי. חלילה וחס. הוא לא זרק מהמדרגות.    אלי מזוז:

 שאלה, מה. אני רוצה לסיים. ... אז זו ה   תם ליפשיץ:

אתה הבאת שלט, זה בסדר. אנחנו הבאנו משהו משמעותי לתושבים.    אלי מזוז:
 ... 

אבל ראש העיר אמר, נצא לסייר בשטח. יותר מזה? אתה יכול לכתוב,    תם ליפשיץ:
  -'בעקבות פנייה שלי למועצת העיר, ראש העיר 

 עה לסדר. אני מעלה להצבעה את ההצ   :רועי גבאי

 אולי הם רוצים להוריד את זה.    תם ליפשיץ:

... מוכן להסיר את ההצעה, בבקשה, שימי, אתה יכול לבוא ... שזה כן    אלי מזוז:
 יהיה ... כי מדובר במפגע. זאת אומרת זה לא משהו שאני, 

ייבדק. משה גם אמר באופן אישי שהוא הולך מחר לראות את המקום.    :רועי גבאי
 אכניס את זה לסיור הבא שלי, בעזרת השם. ייבדק. אני 

 יישר כוח. אבל אני רק פותח סוגריים. כי ..., באמת,    משה חזות:

 לא צריך סוגריים. תגיד חופשי.    אלי מזוז:

בישיבת מועצת העיר שאתם הצבעתם נגד המיליון שקל שרציתי    משה חזות:
  -בשכונות הוותיקות, שכולכם הצבעתם 
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 אנחנו לא ... פה מיליון שקל. ...    מלכה:דורון 

תגיד, אתה יודע כמה דברים אפשר להזכיר פה? בואו נתקדם, זהו.    חיים מסינג:
  ...שאני אזכיר, יהודה?

 אני אשמח שתצביעו בעד.    אלי מזוז:

 אני מעלה להסרת ההצעה מסדר היום. מי בעד? מי נגד?    :רועי גבאי

 ר גם מצביע? רגע, ליאו   דורון מלכה:

 לא.    :רועי גבאי

  -גם אם הוא היה מצביע    תם ליפשיץ:

 . 5   :רועי גבאי

 כולם נגד ההסרה. כל הקואליציה.    דורון מלכה:

 ההצעה ירדה מסדר היום. תודה.    :רועי גבאי

 :9/72/15החלטה מס' 
בנושא  מר אלי מזוזברוב קולות להסיר את ההצעה של חבר המועצה הוחלט 

 יפול ברחובות פנימיים בעיר " מסדר היום. "ט

 הצבעה:
רועי גבאי, רם שרון, תם ליפשיץ, יהודה דנינו, פאלי כהן, משה  )ה"ה:( 7בעד: 

 חזות, שחר סימנה. 
אהוד ויצמן, חיים מסינג, ירושלמית מאושר, דורון מלכה, אלי  )ה"ה:( 6נגד:  

 מזוז, מאיר דהן. 
 

 התווסף לסדר היום. –בר מועצת עיר מינויו של מר ליאור דדוש כח .13
 

אני מבקש להעלות הצבעה, שנייה. אני מבקש להעלות להצבעה נושא    :רועי גבאי
שלא נכנס לסדר היום, לאור הבקשה של משרד הפנים במכתב, להצהרתו של ליאור דדוש, כחבר מועצה, 

 פה אחד. על פי בקשת משרד הפנים 'ליבנה שלנו'. מי בעד? 

 :10/72/15החלטה מס' 

פה אחד לאשר את מינויו של מר ליאור דדוש כחבר מועצת העיר מטעם הוחלט 
 סיעת 'יבנה שלנו'. 

  ליאור, יש לך את הנוסח להצהיר?   :רועי גבאי

אני ליאור דדוש, מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא    ליאור דדוש:
 באמונה את שליחותי במועצה. תודה. 
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 לחה. בהצ   :רועי גבאי

... מסדר היום וזאת זכותכם. אני מבקש בהתאם, בנושא של הבטיחות    אלי מזוז:
לטפל בהקדם. אנשים נכים, מבוגרים הולכים שם. חלילה וחס שלא תהיה לנו תקלה שתיפול תחת ידינו, 
גם אם האחריות היא לא לגמרי שלנו. אלו תושבים שלנו. ולגבי הנושא של התווים שדורון העלה, אני 

 מבקש שתעשו את המינימום להיכלל, 

 לא, אני אומר לך שאני אקח את זה מלוחות זמנים שלי.    משה חזות:

 . זה הנאום שלי   אלי מזוז:

 אז אני אומר לך שאני לוקח לך את ...    משה חזות:

 זה הנאום שלי. עכשיו אני נואם ...    אלי מזוז:

 אני אמתין. הדקה שלי לא זה.    דורון מלכה:

 כן, בבקשה.    :רועי גבאי

אני ממתין לשקט, ברשותכם. אז משה היקר, אני מבקש. אתה עושה    אלי מזוז:
עבודה מדהימה. אתה נכנס לפרטים. תקצו להם את המינימום, ואחרי זה תכללו את זה, לא תכללו את 

  -זה. שיהיה להם בינתיים 

 שלי, של יועצים, של ועדה, אני עונה לך. לוקח את זה בלוחות זמנים    משה חזות:

 אבל אי אפשר.    אלי מזוז:

 עוד ארבעה חודשים נגמר הסיפור. משה, אין זמן. ארבעה חודשים.    דורון מלכה:

 לא מוכן לא להיכנס בקירות. ...   משה חזות:

אבל ארבעה חודשים, משה. נגמר. לא תעשה עכשיו, לא יהיה. מתי אתה    דורון מלכה:
 רוצה? ... 

 לא, אני לא עומד בקצבים שלכם.    חזות: משה

 כנראה הקצב המהיר שאנחנו עובדים פה לא מספיק לך.    :רועי גבאי

 לא, לא עומד בקצבים שלכם. ...    משה חזות:

 

 סיכום הישיבה ע"י ראש העיר. .14

 

ברשותכם, אני רוצה להתייחס לשתי נקודות לסיום, ברשותכם. ואני    :רועי גבאי
מום להיכנס, אני אומר לכם, לתקופת הבחירות לא להכניס פה לשולחן איזה רעשים מיותרים. רוצה מיני

אמרתי את זה גם בדיון לפני ישיבת מועצת העיר הזאת. אני גם אומר את זה עכשיו. המטרה, מה שנקרא, 
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משהו לא להכניס שום דיון מעכשיו ואילך וכולל עכשיו, שהוא נתון למחלוקת, אלא אם כן יש איזשהו 
דחוף או חירום, ולהביא הצעות בנושאים רלוונטיים, רק בשטף ובדחיפות של המועצה. מבחינתי אנחנו 
כבר בישורת האחרונה לקראת מועצת העיר ועל כן אני מעדכן אתכם שבישיבה ביולי, יש לנו חודשיים של 

הות מסודרת, כדי שניכנס לדלג על ישיבה ביולי, לדלג על ישיבה, ובאוגוסט להביא את זה כבר לישיבת הזד
 לתקופת הבחירות חלק ולא ניכנס להתעסקות שהיתה, כמו שהיתה ביום חמישי. 

 יולי אין ישיבה?    אלי מזוז:

יום חמישי, כן. זה אחד. הדבר השני, חופשות. אני בעזרת השם שלושה    :רועי גבאי
 ימים, לא זוכר את התאריכים, 

 , 17   משה חזות:

 , שלושה ימים, 20, 18 ,17   :רועי גבאי

 משה מחכה,   ד"ר אהוד ויצמן:

 פשוט שלחו לי את התאריך.    משה חזות:

 האמת בפעם הקודמת הוא עשה עבודה טובה.    תם ליפשיץ:

מתוכנן לטוס עם אשתי. אז אני מעדכן אתכם במועצה. אני אשלח את    :רועי גבאי
ביולי. זה דבר שני. דבר שלישי ואחרון, מה  22או  ,20עד  18התאריכים המדויקים. אני באמת לא זוכר. 

שנקרא לישורת האחרונה, אני מעדכן, כי אני לא חייב פה את ההסכמה, אבל אני מעדכן, כי זה חשוב, 
 לצערי אלי, בחרת להיות סגן ראש עיר לאורך כל התקופה. מה שנקרא, 

 כולנו בחרנו.    דורון מלכה:

ר, כסגן ראש זה לא מסייע לי בעבודתי כראש העי בחרתם במועצה, אבל   :רועי גבאי
תם לחלוטין, ללא עלויות ומשמעויות, אבל אני צריך לידי עוד עזר. לכן עיר. ולכן אני יודע שזה התנדבותי 

  -. ומבחינתי יהיה משנה לראש העיר בנושא תרבות ופנאי

 לא הבנתי מה זה קשור אלי.    אלי מזוז:

  -צריך לידי עוד סיוע של מישהו  אני אומר, אני   :רועי גבאי

 יש לך כבר משנה,    דורון מלכה:

מישהו שיש לו תפקיד. אני צריך סגן ראש עיר שבפועל, לכן אני אומר    :רועי גבאי
 את זה בהיבט של תהליך נפרד. 

מקובל ומבורך. אין לי שום בעיה עם מה שאמרת עכשיו. אני רק רוצה    אלי מזוז:
  -ר באותה נשימה עם מה שאני להבין למה זה מוזכ

כדי שלא חלילה יגידו שמוסיפים איזשהם תקנים כאלה ואחרים. אני    :רועי גבאי
  -אומר זה נעשה 

רועי, מי שאמר שהוסיפו תקנים ומי שאמר שהתקן של משנה לא תקין,    אלי מזוז:
 בקדנציה הקודמת, היית אתה. 
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העיר ומעדכן את זה. זה הכל. אני מביא  נכון. ואני מביא את זה למועצת   :רועי גבאי
 את זה למועצת העיר. 

 אגב, זה בסמכותך.   ד"ר אהוד ויצמן:

 נכון.    :רועי גבאי

 בסדר. אבל אתה זה שפעם קודמת אמרת שזה לא תקין.    אלי מזוז:

אני הבנתי את זה מתוך השאלות שהיו לי ומהכל, מתוך סמכותי. נכון    :רועי גבאי
 דתי מהדבר הזה. לחלוטין. למ

 כל המשנים שאתה רוצה אתה יכול למנות.    עו"ד מאיר דהן:

 תודה. אנחנו מסכמים את הישיבה.    :רועי גבאי

 רק שנייה.   ד"ר אהוד ויצמן:

 רגע, רגע, משנה צריך לבוא למועצת העיר?    משה חזות:

 לא, אבל אני מעדכן.    :רועי גבאי

 זה רק ...   ד"ר אהוד ויצמן:

 גם אתה משנה.    רון מלכה:דו

 ויש גם שליש. יש גם רביע. ...    דורון מלכה:

 הרכב עלי.    תם ליפשיץ:

  הוא לא יכול לבקש אחזקת רכב?   דורון מלכה:

אם יהיה משהו קריטי או דחוף ... כמובן, המטרה היא לעשות כבר,    :רועי גבאי
ומר. כדי לשמור על הכבוד של השולחן של מועצת להיכנס למסלול, כדי לא להיכנס לפינות שלנו, אני א

 העיר. אנחנו לא יכולים, בדקנו את זה, אגב, לקיים ישיבות בזום. ... הוראת השעה. 

יכול להיות שיהיו נושאים, בגלל התקופה, שצריך לא על זה אני מדבר.   ד"ר אהוד ויצמן:
אולי כדאי לעשות ישיבה מן המניין לקחת החלטות. ולכן יכול להיות שבמקום לעשות ישיבה מיוחדת, 

  -כדי לדון ולצאת חלק על כל אחד 

במידה ויידרש, נהדר. אני יודע שאני, אגב, מנהל ... אני לא זוכר את    :רועי גבאי
שמו, במשרד הפנים, ישראל, המפקח על הבחירות החליט, אופיר, הוחלט על ידי הממונה על המחוז, 

מיות, הוחלט שלא ממשיכים עם אותם מפקחים הקודמים שהיו. ממונה בכלל, מבקר הבחירות המקו
מחליפים ומערבבים. מונה לנו בחור, אופיר. להערכתי, הפגישה הראשונה המתוכננת, אני לא יודע אם 

לאוגוסט. אל תתפסו אותי  20, 17עדיין כבר תאריך סופי, אבל לדעתי לוחות הזמנים זה סדר גודל של 
ת ישיבת ההזדהות, מה שאנחנו מכירים. שם מועצת העיר תידרש לתת את במילה, אבל זה התאריך. זא

ההזדהות. כל חבר מועצה יגיד במי הוא תומך, על מנת כחלק מהמימון מפלגות לשלב הבא. לאחריה כבר 
הישיבות הבאות, אנחנו זוכרים, אלו ישיבות שבעצם דנות בחלוקת חברים לוועדות השונות ומינוי יו"ר 

ל התהליכים הנדרשים הנלווים. ככל שיידרש משהו נוסף, תב"ר דחוף, או נושא דחוף, ועדת בחירות וכ



 עיריית יבנה
 3.26.004מתאריך  15/72תמליל מועצה מן המניין מספר 

 
    

 

 46 

 
 עיריית יבנה

אני אביא את זה לאישור, במטרה עוד פעם לא להכניס שום מינויים כאלה פוליטיים, מינוי תאגיד, מינויי 
 דירקטוריון. ביקשתם אז לא להביא את נושא החברה העירונית הכלכלית, הורדתי. המטרה לייצר באמת

מה שנקרא את התהליך כי מלא. אני קורא מכאן, ואני מקווה שנעשה את זה גם באוגוסט, לשמור על 
 הלאה.  מערכת בריאה, נכונה, טובה, ערכית ושיח טוב. אבל אנחנו נידרש לזה מאוד

רועי, אני רוצה להגיד משפט לגבי מה שאמרת. היות וזו הישיבה    אלי מזוז:
רת שמבחינתך אין קואליציה ואין אופוזיציה. זו היתה האמירה הראשונה שפתחת את דבריך, אמ

הראשונה. עד היום, להזכיר, מלבד הצבעה אחת, אם אני זוכר נכון, יכול להיות שאני טועה, אבל אני 
שזו היתה ההצעה שלך להסיר את תפקידי כסגן  חושב שאני צודק, היתה הצבעה אחת שהתנגדנו להצעה, 

אחרת, להשאיר. מלבד זאת, כל ההצעות שהבאתי כראש עיר, וגם שהן היו  ראש עיר. המועצה החליטה
חריגות, כתוספת פה, כתוספת שם, אמרנו לך שאנחנו נעמוד מאחוריך, כי טובת העיר לנגד עינינו. ואני 

שנים בהתנדבות, טובת העיר לנגד עיני. אני מברך את תם,  15אומר שוב, כאחד שעושה את זה עוד מעט 
 את משה, שעושים עבודה כל הזמן. ואת שחר. ו

 גם את פאלי.    דורון מלכה:

כולם. פאלי, כמובן שלא פה. עושים עבודה נפלאה כל הזמן. דע לך שככל    אלי מזוז:
שתרצה או שתבקש, אני מניח שאני מדבר בשמם של כל חברי השולחן הזה, אני חושב שכל אחד שתבקש 

אם הוא מתנדב הוא מתנדב, בזמנים שלו. אני יכול להעיד על  את עזרתו, בקשתו, יעמוד לרשותך. כמובן
 עצמי שאם תבקש משהו, אני אעמוד לרשותך. 

אני נוכחתי לראות את זה, גם במקרה החירום שהיה, אני נוכח לראות    :רועי גבאי
את זה בישיבות. אני חושב, אלי, מבלי להיכנס באמת לדיונים מיותרים בנושא, אני חושב שבלא מעט 
מקרים יכולתם לנהוג אחרת. זכותכם לפעול כפי שפעלתם. אבל אני באמת, בטח לא מבקר ושופט. אני 
אומר את זה כאמירה. ולבוא ולהציג תמונה, עוד פעם, רק כדי להגיד את זה לאמירה שאמרת, להציג 

שזה  תמונה כאילו הכל בתמיכה מלאה והכל בגב מלא, אני קצת חלוק על הדבר הזה. אני גם לא חושב
 היה כך. 

רועי, אבל הכל מדבר בעד עצמו.  כולם נתנו לך את כל הגב לאורך כל    דורון מלכה:
 הדרך. היחיד שנתן גב לכולם זה אתה. זה הכל, וחבל. 

 רק הצעות שלנו ...    אלי מזוז:

וחבל. כל מה שנאמר פה, כולם קיבלו פה גב, וקיבלו פה באמת את הרוח    דורון מלכה:
  -הגבית 

סליחה, אנחנו הצבענו עם כל ההחלטות שהבאת. זו עובדה שאפשר לראות   עו"ד מאיר דהן:
אותה. העובדה שאנחנו יריבים פוליטיים, זה משהו אחר. לא קשור לעניין. כל מה שקשור לעיר, אנחנו 

 הצבענו בעד כל ההחלטות. 

קיפה זה קשור. כי יש תהליך של התנהגות, מאיר. ויש דרך של ת   :רועי גבאי
בפוסטים ובלהשתלח במילים לא מילים. ולתבוע לגופו של אדם. ולייצר תהליכים של פגיעה בשם הטוב 

  -שהיית צריך לקבל 

 שלי, שלי, שלי. השם הטוב שלי.    עו"ד מאיר דהן:

כשהיית צריך לקבל מכתב על מלא בנושא הזה, בחרתי להתעלם ממנו.    :רועי גבאי
 ובחרתי שלא להתייחס לזה. 
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 בוא, רועי, אל תתקרבן. אל תתקרבן.    עו"ד מאיר דהן:

אני אומר את הדבר הזה, אני ממש לא מתקרבן. בגלל זה לא בחרתי    :רועי גבאי
 להוציא מכתב. יש דרך. ואולי זה המקום הזה דווקא לשבח את העבודה של חיים ושל אהוד ושל פאלי. 

 ים טרור, טרור. בוא, אני אגיד שאנשים ... עוש   עו"ד מאיר דהן:

ושל דורית, שפעלו בתצורה מאוד מכבדת. בוגרת. ממלכתית. עירונית.    :רועי גבאי
 שרלוונטית. והיו חילוקי דעות. והיו אי הסכמות. וישנם חילוקי דעות וזה לגיטימי. 

 רועי, רועי, האנשים שסביבך מתנהגים בבריונות, וכוחנות.     עו"ד מאיר דהן:

 ריון? אני ב   אלי מזוז:

 אני בריון?    משה חזות:

האנשים שסביבך. הוא יודע למי אני מתכוון. בבריונות, בכוחנות,    עו"ד מאיר דהן:
 באיומים. אז אל תתקרבן. 

 אני לא מתקרבן בשום שלב.    :רועי גבאי

 אתה מגלגל עיניים, כאילו אתה לא בעניין בכלל.    עו"ד מאיר דהן:

שום עיניים. אני ממש לא מגלגל עיניים. אני ממש לא  אני לא מגלגל   :רועי גבאי
 מתקרבן. 

 בחיים זה לא היה. זו פעם ראשונה שזה קורה.    עו"ד מאיר דהן:

 רועי, בהרבה מקומות,    אלי מזוז:

 אתה יכול להעיד, אין בעיה, אין בעיה.    :רועי גבאי

 מדבר? איומים. אני ספגתי. איומים אני ספגתי. על מה אתה    עו"ד מאיר דהן:

אין בעיה. את המלחמות שלך בתוך הסיעות שלך, תעשה עם עצמך. לא    :רועי גבאי
 עם אחרים. 

 לא קשור לסיעות שלי.    עו"ד מאיר דהן:

 סיימתי את הדיון ואת ישיבת מועצת עיר מן המניין.    :רועי גבאי

________________     _________________ 
 דוד שטרית                                       רועי גבאי         
 מנכ"ל העירייה                          ראש העיר         
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